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Agenda Beleids-ALV 12 november 2009 
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2. Instellen stemcommissie 
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6. Beleidsnota SPIL-bestuur 2009-2010 
7. Voorstel wijziging huishoudelijk reglement 
8. Decharges en installaties 
9. W.V.T.T.K. 
10. Rondvraag 
11. Decharge stemcommissie 
12. Sluiting 
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Notulen Wissel ALV Studievereniging voor Politicologen In Leiden, gehouden op 1 oktober 
2009. 
 
Aanwezigen: 
Ivo Bronstring     Jamy Franzen 
Gerald van Oerle    Reinanke Rijswijk 
Mario Kortman     Marloes Haagmans 
Bernadette van der Wal    Jasmijn Touw 
Annelot Prins     Noraly Wieldraaijer 
Pieter Verkaik     Edward Kok 
Jessica Kelder     Johan Kinnegin 
Jan Dijkshoorn (ALV Voorzitter)   Desi van de Laar 
Rosanne Klaver     Jasper van Mastrigt 
Mels de Zeeuw     Minke van Velzen 
Ufuk Esmer     Emma van der Heeft 
Pieter de Meer     Rypke Bakker 
Catherina Donkersloot    Marije van Rest 
Jan Willem de Bruin    Roeland Coomans 
Marloes Daling     Christiaan van de Griend 
Anika Duut van Goor    Ries Kamphof 
Rianne Harteveld    Daan Hogervorst 
Rick Veenboer     Elsa Schrier 
Job Overbeek     Thijs Beumers 
Axel Mol     Arthur Belle 
Iris de Graaff     Tim van de Zandt 
Elise Landowski     Manon Reuters 
Ilonka Broeken     Yannick Looije 
 
Totaal aantal aanwezigen: 46 (quorum: 25) 
Duur van de vergadering: 4 uur en 15 minuten 
 
1. Opening 
De ALV voorzitter Jan Dijkshoorn opent de vergadering om 19.15 uur. 
 
2. Instellen stemcommissie 
De voorzitter installeert Iris de Graaf en Edward Kok in de stemcommissie. 
 
3. Vaststellen agenda 
De agenda is zonder wijzigingen vastgesteld. 
 
4. Mededelingen en ingekomen stukken 
De voorzitter verzoekt de leden zich aan te melden om plaats te nemen in de kascommissie. 
De secretaris meldt een ingekomen brief van het van het 24e en 25e bestuur van de BIL. De 
secretaris is in het bezit van de volgende machtigingen: Johan Kinnegin machtigt Gerald van 
Oerle, Tom Louwerse machtigt Bernadette van der Wal. 
 
5. Vaststelling Notulen Tussentijdse ALV 2 april 2009 
De voorzitter vraagt of de leden op of aanmerkingen hebben en stelt respons op prijs. Iris de 
Graaff vraagt of is afgewogen of iemand van de vijfde mee kon gaan op de lange reis. De 
commissaris Buitenland antwoordt dat dit wel is afgewogen maar dat de vijfde niet 
benaderd zijn. Iris de Graaff vraagt of buitenlandse studenten contant kunnen betalen bij de 



 5 

boekverkoop. De commissaris Faciliteiten antwoordt dat dit enkel met de pinpas kan. De 
voorzitter vult aan dat in de toekomst meer rekening moet worden gehouden met 
buitenlandse studenten. Iris de Graaff meldt dat de afgelopen notulen niet compleet waren 
en dat ze amper erin terug kwam. Ze geeft aan uitgebreidere notulen had verwacht. De 
secretaris geeft aan dat hij de discussie hierover kort wil houden om de ALV kort te houden.  
De notulen zijn goedgekeurd en er wordt geapplaudisseerd. 
 
6. Eindverslag SPIL bestuur 2008-2009 
1. Bestuur 
De voorzitter constateert dat er geen opmerkingen zijn. Hij verzoekt de penningmeester de 
vergadering niet te onderbreken. 
 
2. Voorzitter 
Iris de Graaff geeft aan dat het Van den Berg fonds nu 1600 plus 2025 euro is. Ivo Bronstring 
geeft aan dat de SPIL dit bedrag alleen kan aanspreken bij interne activiteiten. Hans 
Oversloot moet dit goedkeuren. Het staat ook niet op de eigen balans. Desi van de Laar 
vraagt wat de arbeidsmarktpot is. Ivo Bronstring legt uit dat er een pot is voor studie van 
1600 euro en een 100 maandenpot voor andere activiteiten. De organiserende verenigingen 
van FLOW maken aanspraak op 8.5 maanden extra. Ze wijst erop dat de BIL een vereniging 
is. Ivo Bronstring erkent dat dit inderdaad het geval is. Ze vindt het flink ambtelijk stuk met 
alle afkortingen en vraagt wat de NKWP is. Ivo antwoord dat dit de Nederlandse Kring voor 
de Wetenschap der Politiek is. Minke van Velzen is verheugd over de goede band met Ruud 
Koole. Ze vraagt zich af wat het gevolg is voor het mislukken van de verhuizing van IAPSS en 
of de SPIL hiervoor moet betalen. Ivo Bronstring meldt dat als de condities niet worden 
gehaald, er geen verhuizing zal plaatsvinden. Mocht dit het geval zijn zal er een 
‘extraordinary GA’ plaatsvinden. Pieter de Meer vraagt of er met het PvP gesproken is over 
de lage opkomst. Ivo Bronstring meldt dat EOS is aangesproken op het weglopen. 
 
Het bestuur dient een motie in, deze wordt geïntroduceerd door Ivo Bronstring. Hij vertelt 
dat het bestuur een scriptieprijs in het leven wenst te roepen om dhr. Van der Berg te 
bedanken. Daar hij al erelid is, is een scriptieprijs een passende manier om dit te doen. 
Minke van Velzen vraagt zich af wat de winnaar als prijs ontvangt. Ivo Bronstring meldt dat 
het gaat om een oorkonde, geen geld. Wel moet er 100 euro gereserveerd worden voor 
bloemen en wijn voor de jury. Minke van Velzen vraagt wie de jury vormen. Ivo meldt dat 
het gaat om een SPILler in masterfase, iemand van de 5e en dhr. Van der Berg. Desi van de 
Laar stelt voor jaarlijks een bedrag vast te stellen in plaats van 100 euro vast te leggen en 
dient een mondeling amendement in met deze strekking. Ivo Bronstring vindt dat 100 euro 
het benodigde geld garandeert en geeft aan dat het slechts om 0.5% van de begroting gaat. 
Minke van Velzen vindt de bemoeienis van de vijfde een slechte zaak. Ivo Bronstring 
verzekert haar dat het een prijs van de SPIL blijft. De prijs wordt aangeboden door de SPIL, 
niet door het instituut. Hij beveelt het volgende bestuur aan hiervoor te waken. Minke van 
Velzen neemt aan dat het nieuwe bestuur luistert naar de aanbeveling. Marloes Daling geeft 
aan dat afrondt met dt is. Mario Kortman vraagt of dit genotuleerd is, genotuleerd met een 
d. 
 
Mondeling amendement Van de Laar. Desi van de Laar geeft aan dat vanwege inflatie en de 
crisistijd 100 euro vervangen dient te worden met een bedrag dat jaarlijks vastgesteld moet 
worden. Ze geeft aan dat in 2019 100 euro wellicht te weinig is. Ivo Bronstring geeft aan dat 
100 euro makkelijk is op te brengen voor de SPIL en dat dit losstaat van het karakter van de 
prijs. Mario Kortman geeft aan dat inflatiecorrectie van toepassing is op de 100 euro. 
 



 6 

Stemming amendement: 
- voor: 2 
- tegen: 36 
- blanco: 0 
- onthoudingen: 2 
 
Amendement is verworpen 
 
Stemming over de motie van der Berg scriptieprijs. De motie luidt als volgt: 
“De ALV bijeen op 1 oktober 2009 te etablissement Einstein, In overweging nemende dat, 
- Emeritus Hoogleraar Joop van den Berg een bijzondere bijdrage heeft geleverd aan de 
opleiding Politicologie van de Universiteit Leiden ten eerste, 
- de heer van den Berg in het verleden een geldbedrag heeft geschonken aan de 
Studievereniging voor Politicologen In Leiden, ten tweede, 
- de heer van den Berg dit jaar wederom een aanzienlijk geldbedrag schenkt aan de 
Studievereniging voor Politicologen In Leiden, ten derde, 
- de bachelor-student Politicologie zijn studie afrond met een scriptie, ten vierde, 
- er op dit moment geen prijs bestaat voor de beste bachelorscriptie,  
 
concluderend dat: 
- de heer van den Berg op een bijzondere manier bedankt moet worden voor zijn bewezen 
diensten en dat het ontbreken van een prijs voor de beste bachelorscriptie opgevuld dient te 
worden,  
 
stelt voor: 
- door de SPIL wordt de jaarlijkse van den Berg-scriptieprijs in het leven geroepen, om de heer 
van den Berg te bedanken en een bijdrage te leveren aan de academische gemeenschap, 
- aan de begeleiders van de scripties van de vijf verschillende disciplines die het 
Bachelorproject kent wordt gevraagd of zij de in hun ogen beste scriptie willen nomineren , 
- voor de jurering van de scipties wordt een jury in het leven geroepen met daarin een plek 
gereserveerd voor een SPILlid dat reeds in de masterfase is aanbelandt, een medewerker 
verbonden aan het instituut Politieke Wetenschap en de heer Van den Berg zelf, 
- de uitreiking vindt plaats bij de uitreiking van de Bachelor-diploma’s, 
- voor deze prijs wordt jaarlijks 100 euro in de lopende begroting gereserveerd door de SPIL, 
waarmee onder meer een bos bloemen en geschenken voor de jury gefinancierd kunnen 
worden. 
En gaat over tot de orde van de dag.” 
 
Stemming motie: 
- voor: 40 
- tegen: 0 
- blanco: 1 
- onthoudingen: 0 
 
De motie is unaniem aangenomen. De voorzitter hoopt op blijheid van dhr. van der Berg. 
 
3. Secretaris 
Iris de Graaff geeft complimenten voor de ondernomen initiatieven en voor de almanak. Ze 
geeft als kanttekening dat de digitale nieuwsbrief afgesloten moet worden met 
“hoogachtend”. Gerald van Oerle meldt dat dit sinds de beleids-ALV zo is gebeurd. Roeland 
Coomans vraagt wat er is gebeurd met de resultaten van het onderzoek op de website. 
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Gerald van Oerle heeft de uitkomsten doorgegeven aan de toekomstige secretaris. Roeland 
Coomans vraagt of de boekverkoop wordt opgenomen in de nieuwsbrief en raadt het 
nieuwe bestuur aan een aparte mail te versturen over de boekverkoop. Pieter Verkaik meldt 
dat er een standaardmail bestaat voor de boekverkoop. Anika Duut van Goor geeft 
complimenten voor de almanak. Ze vraagt of foto’s niet worden bewaard. Gerald van Oerle 
meldt dat foto’s deels digitaal worden opgeslagen maar dat de hoge resolutie ervan leidt tot 
ruimtegebrek. Tijdsdruk voor de almanak was tevens een factor en sommige foto’s waren 
niet correct gelabeld.  
De voorzitter verzoekt Jan Willem de Bruin niet een Japanner na te spelen omdat hij foto’s 
aan het nemen is. 
 
4. Penningmeester 
Ivo Bronstring vindt dat het feit dat het stuk slechts een halve pagina in beslag neemt een 
compliment verdient. Iris de Graaff geeft aan schorsing te willen na het punt Acquisitie. De 
voorzitter stemt hiermee in omdat het punt Binnenland lang is. 
 
5. Acquisitie 
Mario Kortman meldt enkele belangwekkende lopende zaken. Hij meldt dat er een positief 
gesprek is geweest met het ministerie van Buitenlandse Zaken, met de BMC groep en met 
het bureau van internationale ambtenaren. De overeenkomsten worden uitgewerkt en het 
gaat om 3000 euro. Minke van Velzen vraagt of het gaat om 3000 euro elk. Mario Kortman 
vertelt dat 3000 euro het totaal is. Het bedrag en de mate van samenwerking verschilt per 
offerte. 
Marije van Rest vraagt in hoeverre IAPSS is meegenomen. Mario Kortman meldt dat het 
IAPSS-congres verkennend is meegenomen en dat dit zowel een voorrecht als een kans is 
voor de SPIL. 
 
De voorzitter schorst de vergadering om 20.25 uur. 
De voorzitter heropent de vergadering om 20.35 uur. 
 
6. Binnenland 
Christiaan van de Griend heeft lof voor de inhoud. Een kritische noot is dat hulde betogen 
aan het eerstejaarsweekend voorbehouden is aan de ALV. Minke van Velzen sluit zich aan bij 
Christiaan. Ze vraagt zich wat er met het alcoholprotocol is gebeurd. Bernadette van der Wal 
vertelt dat er in het EJW boekje stond dat mensen geen sterke drank mee mochten nemen 
en of de aanwezigen zich wilden gedragen. Roeland Coomans sluit zich aan bij Christiaan van 
de Griend en vindt dat de financiën goed zijn uitgewerkt. Desi van de Laar heeft ook 
complimenten. Ze vindt het jammer dat ze slechts bij twee activiteiten aanwezig kon zijn. 
Iris de Graaff heeft tevens complimenten. Ze vond de uitstap naar de SER erg leuk en vraagt 
of de opvolger van Bernadette zich actief of passief met de Circus Politica moet 
bezighouden. Bernadette raadt een andere aanpak aan dit jaar, bijvoorbeeld door in mei een 
hele dag organiseren. Pieter de Meer heeft complimenten voor Bernadette. Roeland 
Coomans stelt voor om met de PvP één keer per jaar een dag te organiseren met een 
afsluitend feest om het zo een succes te laten worden. Ivo Bronstring geeft aan dat hij 
hetzelfde idee voor ogen had en hoopt dat het ft bestuur er hun best voor doet. 
 
7. Buitenland 
Minke van Velzen vraagt of inschrijvingen buiten het SPILhok plaatsvinden. Annelot Prins 
antwoordt bevestigend dat hier op de FSW een lokaal voor is gereserveerd. Minke van 
Velzen verzoekt de nieuwe commissie er geen pretreis van te maken. Annelot Prins meldt 
dat dit bij de sollicitatie al naar voren is gekomen en dat er een zeer geschikte kandidaat is. 
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Roeland Coomans vindt dat er niemand van de vijfde geschikt is en raadt aan zonder de 
vijfde te gaan. Rypke Bakker meldt dat het programma van Berlijn, van kwart voor zes ’s 
ochtends tot acht uur ’s avonds allesbehalve een pretreis was. Minke van Velzen vindt dat 
Rypke overdrijft. 
Iris de Graaff vraagt hoe de verplaatsing van de reis van augustus naar juli is bevallen. 
Annelot Prins meldt dat ze hierdoor in augustus veel tijd had om af te ronden en heeft dit als 
prettig ervaren. Christiaan van de Griend merkt op dat het uniek is dat een reis op twee 
continenten is geweest. Hij huldigt het enthousiasme van Annelot. Catherina belooft dit jaar 
niet de hele dag te gaan fietsen. Desi van de Laar vraagt welke inhoudelijke activiteiten er 
waren. Annelot Prins vindt het jammer dat ze geen medewerking van ambassades heeft 
gekregen en dat er geen antwoord is gekomen. De universiteit van Rabat en het Brits 
consulaat zijn onder andere bezocht. Desi van de Laar geeft aan dat het niet hebben 
ontvangen van antwoord niet klopt, maar dat er een radiostilte vanuit Leiden heerste. Ivo 
Bronstring is het ermee eens dat er iets is misgegaan in de communicatie en vindt dit zonde. 
Desi van de Laar wil het bestuur niet afvallen maar vindt dit jammer. 
 
8. Faciliteiten 
Roeland Coomans heeft complimenten voor zijn kleinzoon, vond de bitterballenborrel een 
goed initiatief en vond de feesten goed. Desi van de Laar sluit zich hierbij aan en vraagt naar 
de prestaties van het voetbalteam. Pieter Verkaik meldt dat ze één punt in zes wedstrijden 
hebben gehaald. Rypke Bakker bedankt de commissaris Faciliteiten en ervoer veel warmte. 
Minke van Velzen vond het leuke feesten, vond de politicologenquiz tof. Ze vraagt zich af of 
de voetbaltenues met SPILgeld zijn betaald. De voorzitter meldt dat dit later wordt 
behandeld.  
Christiaan van de Griend wil elke maand een bitterballenborrel. Pieter Verkaik meldt dat het 
doel was kennismaken met de eerstejaars. Hij heeft de borrels als zeer positief ervaren, ze 
hebben geleid tot commissie aanmeldingen. 
 
9. Debat 
Christiaan van de Griend meldt dat hij vier tijdschriften heeft ontvangen dit jaar en dat ze 
zeer mooi waren. Hij vraagt of het mogelijk is dit jaar een rubriek van de vijfde mee te 
nemen. 
Marloes Daling vraagt waarom de website niet compatible is met Firefox. Jessica Kelder 
vertelt dat Tim Zuidgeest hiermee aan de slag is gegaan. Ivo Bronstring vindt dat de opvolger 
van Jessica dit kan doen. 
 
10. Financieel 
Ivo Bronstring geeft een inleiding en meldt dat per abuis de begrotingsuitgaven van vorig 
jaar zijn meegenomen. Minke van Velzen vindt het niet erg dat deze fout is gemaakt en geeft 
complimenten voor het feit dat er bijna twee keer zoveel acquisitie is binnengehaald. 
Rosanne Klaver vraagt waarom de faculteitssubsidie niet is doorgegaan. Mario Kortman 
geeft aan dat deze voorziening bij de bezuiniging is gesneuveld. De subsidie verloopt dit jaar 
via FLOW. Ivo Bronstring meldt dat er nu nog enkel een projectbijdrage is en niet langer een 
instituutsbijdrage. Pieter de Meer vraagt wat de pc bijdrage is. Mario Kortman vertelt dat de 
regeling is dat één keer per vier jaar een nieuwe pc wordt gekocht. Minke van Velzen vraagt 
hoe het komt dat er een stijging van het eigen vermogen heeft plaatsgevonden. Mario 
Kortman vertelt dat de uitgaven lager waren dan de inkomsten en beveelt het volgende 
bestuur aan dit op te nemen. Pieter de Meer vraagt waarom de sollicitatie duurder is 
uitgevallen dan begroot. Mario Kortman meldt dat dit komt door een prijsstijging. Minke van 
Velzen constateert dat Debat niet duurder is geworden. Mario Kortman legt uit dat dit komt 
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door een verschuiving. Minke van Velzen vraagt wat de kosten onvoorzien inhouden. Mario 
Kortman legt uit dat dit overboekingkosten waren. 
 
Er is een motie binnengekomen van Roeland Coomans en Christiaan van de Griend. 
 
De voorzitter stelt voor om eerst het financiële verslag af te maken en de motie op een later 
punt te behandelen om het bestuur tijd te geven zich te beraden. Christiaan van de Griend 
heeft complimenten voor de kleine verschillen. Mario Kortman is hier dankbaar voor. Minke 
van Velzen vraagt of Debat 3850 euro was. Mario Kortman bevestigt dit. Iris de Graaff vraagt 
zich af waarom er 100 euro bij Binnenland voor het Europees Debat is bijgekomen. 
Bernadette van der Wal antwoordt dat er was voorgesteld dat de studieverenigingen extra 
betalen. 
Roeland Coomans geeft aan dat  er een groot gedeelte van het geld naar bier en bitterballen 
moet. Hij houdt de motie in zijn achterhoofd. Christiaan van de Griend vindt de 500 euro 
voor het Europees Debat welbesteed. 
 
De voorzitter kondigt aan dat de Bitterballenmotie behandeld zal worden. 
Jan Willem de Bruin geeft in zijn stemverklaring aan dat hij zich genaaid zou voelen bij het 
aannemen van deze motie. Ivo Bronstring geeft aan dat deze stemverklaring hem tot een 
stem voor verleidt. Minke van Velzen vindt het een grappige motie en ziet het naaien van 
Jan Willem als een grote motivatie om voor te stemmen. Ze vindt wel dat een mail naar 
Kooyker met de nieuwe titel als ondertekening niet kan. Christiaan van de Griend dient een 
mondeling amendement in om de titel te veranderen naar ‘Bier, boeken en bitterballen’. 
 
Stemming amendement: 
- voor: 37 
- tegen: 1 
 
Stemming over de Bitterballen motie met als tekst:  
“De ALV bijeen op 1 oktober 2009 te Etablissement Einstein, constaterende dat: 
- SPIL-leden, in het algemeen, verzot zijn op bier en bitterballen, 
- de belangrijkste taak van de commissaris faciliteiten in feite is: het faciliteren van de 
bitterballen-borrels, 
- het afgelopen jaar bleek dat dit door de leden enorm gewaardeerd werd, 
- de naam ‘Faciliteiten’ niet de naam van de functie dekt, 
 
 stelt voor: 
- de naam van de commissaris Faciliteiten te wijzigen in ‘Commissaris Bier, Boeken  & 
Bitterballen’, afgekort Commissaris B&B&B, ofwel BBB. 
En gaat over tot de orde van de dag.” 
 
Stemming motie: 
- voor: 7 
- tegen: 21 
- blanco: 2 
- onthoudingen: 5 
 
Opnieuw stemming motie: 
- voor: 6 
- tegen: 25 
- blanco: 3 
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- onthoudingen: 5 
 
De motie is verworpen. 
 
Jasper van Mastrigt vraagt wanneer het volgende lustrum plaatsvindt. Mario Kortman meldt 
dat dit mei 2011 is. Minke van Velzen vraagt waarom Kiesleiden.nl bij Acquisitie is 
ondergebracht. Mario Kortman legt uit dat dit te maken heeft met de kosten voor de brieven 
die ervoor zijn uitgegaan. 
 
Roeland Coomans machtigt Christiaan van de Griend. 
 
Minke van Velzen vraagt waarom de voetbalshirts betaald zijn met SPILgeld. Pieter Verkaik 
vindt dat dit onder de doelstelling ledenbinding valt, tevens omdat deze shirts vervolgens 
door de gehele stad Leiden gedragen worden. Mario Kortman vindt dat dit binnen de 
programmaposten valt. Hij meldt dat dit voldoet aan de criteria en dat daarom het bestuur 
de aanvraag van de commissaris Faciliteiten goed heeft gekeurd. Minke van Velzen vindt dit 
belachelijk en vraagt zich af hoe ver het begrip ledenbinding rekbaar is. Mario Kortman 
antwoordt dat het materiaal bij de inventaris van de SPIL hoort en dat dit onder incidentele 
uitgaven valt. Ivo zegt dat er al jaren een voetbalteam bestaat en dat hier iets tegenover 
staat. Dit valt onder de SPIL activiteiten. Iris de Graaff zet ook haar vraagtekens erbij en vindt 
dat meerdere commissies hun shirts moeten kunnen krijgen. Mario Kortman zegt dat dit 
duidelijk gecommuniceerd is en dat deze mogelijkheid bestond voor andere commissies. Hij 
herhaalt dat de shirts tot de inventaris van de SPIL behoren. Iris de Graaff vraagt of overige 
bestuursleden hier gebruik van hebben gemaakt. Ivo Bronstring antwoord ontkennend. 
Minke van Velzen neemt aan dat ze ook een shirt kan ophalen. Pieter Verkaik vertelt haar 
dat er zeven shirts bestaan die centraal worden bewaard. Minke van Velzen geeft aan dat ze 
SPIL United exclusief vindt. Ivo vertelt dat het voor iedereen toegankelijk is en dat dit op het 
EJW is uitgelegd. Pieter Verkaik meldt dat hij de gelegenheid tot inschrijving heeft geboden. 
Dit heeft hij op de website gedaan. Iedereen was welkom. Edward Kok vraagt wat de status 
en het doel van SPIL United zijn? Pieter Verkaik geeft aan dat het een informele manier is om 
leden aan de SPIL te binden. Christiaan van de Griend vindt SPIL United gerechtvaardigd en 
vindt het praktisch om de shirts te kopen op kosten van de SPIL. Jasmijn Touw vindt de gang 
van zaken vreemd. Ze vraagt zich af of niet alle activiteiten ledenbindend zijn. Ivo Bronstring 
geeft aan dat het primaire doel hiervan het bevorderen van informele contacten is en dat 
daar de programmaposten voor bedoeld zijn. Hij vindt 108 euro niet veel geld en vermeldt 
dat het inschrijfgeld door de spelers zelf wordt betaald. Minke van Velzen vindt het een 
principekwestie. De SPIL is een studievereniging en dit past hier niet bij. Christiaan van de 
Griend vindt het bestaan van programmaposten verstandig zodat er geen onnodig groot 
eigen vermogen ontstaat. Mario Kortman raadt het nieuwe bestuur aan de beleidsdoelen te 
linken aan programmaposten.  
Ries Kamphof vraagt waarom de kosten voor hostels in Parijs 500 euro duurder uitvallen. 
Mario Kortman legt uit dat de hostels in Marokko 500 euro goedkoper uitvielen en dat 
gekozen is om centraler in Parijs te gaan zitten. Minke van Velzen merkt op dat de bijdrage 
per deelnemer meer was dan het afgesproken bedrag. Mario Kortman legt uit dat dit niet 
het geval is. Ries Kamphof merkt op dat er van de LUF Cassa bijdrage minder gerealiseerd is 
en vraagt wat de penningmeester aan zijn opvolger meegeeft. Annelot Prins vindt dit 
jammer maar niet onoverkomelijk. Ivo Bronstring geeft aan het inhoudelijke karakter 
duidelijk te hebben uiteengezet en dat Cassa tevreden was over de aanvragen. Hij vertelt dat 
de voorzitter, penningmeester en commissaris Buitenland veel hierover hebben 
gecommuniceerd. Christiaan van de Griend vraagt zich af waar de zes deelnemersbijdragen 
blijven. Mario Kortman meldt dat dit de verantwoordelijkheid is van de EJW 
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penningmeester. Pieter de Meer geeft aan dat hij gemaild heeft en dat hij reactie heeft 
gekregen van drie betalers. Christiaan van de Griend geeft aan dat hij vindt dat het debiteur 
bestuurslid zich moet schamen. Minke van Velzen vraagt zich af waarom Annelot boven aan 
de debiteuren staat. Mario Kortman legt uit dat Annelot Prins vanwege de hectiek niet 
betaald heeft. Annelot Prins verzekert dat ze welvarend is en dat ze zal betalen. 
De voorzitter stelt vast dat het eindverslag is goedgekeurd. 
 
7. Rapport kascommissie 
Christiaan van de Griend meldt dat de leden van de kascommissie zeer tevreden zijn. 
Catherina Donkersloot vraagt zich af wie de beledigende opmerking heeft gestuurd. Mario 
Kortman vertelt dat de brieven die hij heeft gestuurd onvriendelijker werden naarmate de 
non-betaling langer voortduurde, maar dat de persoon in kwestie inmiddels heeft betaald. 
Christiaan van de Griend meldt dat het een zeer positief kasrapport is. Er wordt 
geapplaudisseerd. 
 
De ALV voorzitter heeft obscene gebaren geconstateerd bij Mario Kortman en vindt dat de 
Kippenpak motie in werking treedt. De secretaris leest de motie voor. Ivo Bronstring meldt 
dat hij het spijtig vindt van de penningmeester en hoopt dat het kippenpak hem goed staat. 
Christiaan van de Griend vindt het belangrijk om vast te houden aan de regels. 
De ALV voorzitter verzoekt Jan Willem de Bruin het obscene gebaar uit te beelden.  
Marloes Daling geeft aan het gebaar niet als obsceen te ervaren maar als vermakelijk. Jan 
Willem de Bruin is het hier niet mee eens en zegt er een trauma aan over gehouden te 
hebben. Mario Kortman geeft een stemverklaring. 
 
Gestemd over de obscene gebaren motie. De tekst van de motie luidt als volgt: 
“De ALV, bijeen 15 april 2008 te Etablissement Einstein, 
Constaterende dat: 
- Sommige bestuursleden tijdens de ALV obscene gebaren maken naar de leden van de 

ALV, 
- Dit als seksistisch wordt ervaren door de ALV, 
- Dit het imago van het bestuur beschadigt, 
 
En van mening is dat bij een volgende keer het betreffende bestuurslid een week lang in een 
kippenpak op de faculteit moet verschijnen en een dag als knechtje moet fungeren van 
‘John’. De ALV eist foto’s.” 
 
Stemming motie: 
- voor: 36 
- tegen: 3 
- blanco: 0 
- onthoudingen: 0 
 
Christiaan van de Griend vraagt zich af of de SPIL moet opdraaien voor de kosten. 
De voorzitter stelt vast dat Mario Kortman in kippenpak moet verschijnen en raadt het 
nieuwe bestuur aan een kippenpak aan te schaffen.  
 
De voorzitter schorst de vergadering om 22.05 uur. 
De voorzitter heropent de vergadering om 22.18 uur. 
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8. Voorstel organisatie IAPSS AC-GA 2010 
Ivo Bronstring vertelt dat het bestuur het voorstel van organisatie van de AC-GA commissie 
in een motie heeft verwerkt en legt uit hoe de organisatie eruit ziet. Marije van Rest zegt dat 
er dit jaar niet alleen een Annual Conference is maar ook een General Assembly. Ze vertelt 
dat ze voorzitter wordt van de commissie. Ivo Bronstring vult aan dat de week bestaat uit 
een Academic Conference en de AC-GA en vertelt dat de leden van de commissie de titel 
assessor krijgen want de titel commissaris wekt verwarring. Christiaan van de Griend zegt 
dat het wellicht verstandig is dit in de motie te verwerken. 
 
Gestemd wordt over de motie: 
“De Algemene Leden Vergadering der Studievereniging voor Politicologen In Leiden, bijeen in 
vergadering op 1 oktober 2009. 
 
In overweging nemende dat; 
De organisatie van de Annual Conference 2010 van de International Association for Political 
Science Students belast is aan de vereniging SPIL, en het uitvoerend comité, genaamd AC/GA-
commissie, belast met deze taak van deze organisatie ten eerste: 
Extra opgenomen dient te worden binnen de organen van de vereniging, ten tweede: 
Extra gecontroleerd dient te worden door de kascommissie vanwege het grote financiële 
belang van de vereniging, ten derde: 
Vanaf 1 oktober voortvarend van start moet kunnen gaan met de organisatie van de AC/GA 
2010, ten vierde: 
De in het ‘Voorstel Organisatie IAPSS AC/GA 2010’ verder gespecificeerde overwegingen. 
 
Concluderende dat; 
Bovenstaande zaken verankerd dienen te worden in het beleid van het 29e bestuur, het 
motiebestand van de Algemene Leden Vergadering en alle relevante verenigingsorganen 
teneinde een succesvol gezamenlijk verloop van de organisatie van de IAPSS AC/GA 2010 en 
het 29e bestuursjaar te kunnen waarborgen. 
 
Stelt voor: 
Bij motie de volgende zaken formeel te verankeren; 
 
Het voorstel Organisatie IAPSS AC/GA 2010 wordt een bindend amendement op het 
beleidsplan van het 29e bestuur. 
Het voorstel Organisatie IAPSS AC/GA 2010 wordt vanaf 1 oktober geëffectueerd. 
De Commissie IAPSS AC/GA 2010 wordt vanaf 1 oktober door de ALV ingesteld en onder de 
verantwoordelijkheid van de Voorzitter Vereniging geplaatst. 
De Kascommissie wordt door de ALV verzocht in Februari 2010 een extra controle van 
specifiek de IAPSS boekhouding en de IAPSS Penningmeester te verzorgen en hiervan verslag 
te doen aan de ALV 
De in het voorstel IAPSS AC/GA 2010 in het verenigingsjaar 2009-2010 als bindend – middels 
opname in het motiebestand - aan de organen van de vereniging te binden. 
En gaat over tot de orde van de dag.” 
 
De voorzitter constateert dat de motie per acclamatie aangenomen is. Tevens constateert de 
voorzitter dat er een motie is ingekomen van de SPIL-sub hartenjaag-vereniging. 
De motie luidt als volgt: 
 
“”De ALV bijeen op 1 oktober 2009, constaterende dat, 
- SPIL-sub hartenjaag-vereniging ‘de 4e man’ een essentieel onderdeel is van de ledenbinding. 
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- wij op dit moment hevige concurrentie ondervinden van ‘De Doing’ en ‘The Hunters’, 
respectievelijk      te Utrecht en Groningen, 
- het een schande is dat de SPIL zich op dit moment in degradatiegevaar bevindt en het 
speelmateriaal hevig veroudert is, verzoekt de ALV in te stemmen: 
-  met de aanschaf en de productie van een kaartendek met het SPIL-logo teneinde het 
geschonden imago op te vijzelen en deze uitgave mag maximaal 100 euro bedragen. 
En gaat over tot de orde van de dag.” 
 
Christiaan van de Griend vindt dat hun status gelijk is aan dat van SPILUnited en dat ze met 
het oog op ledenbinding kaarten met het SPIL logo erop willen. Pieter Verkaik vraagt hem 
hoe vaak de sub bijeenkomt. Christiaan van de Griend constateert dat dit helaas niet vaak is 
vanwege slecht materiaal. Mario Kortman vindt het een slecht idee dat de ALV gaat 
begroten. Christiaan van de Griend besluit het bedrag uit de motie te halen met een 
amendement, hij houdt de motie aan. 
 
De voorzitter constateert dat het amendement per acclamatie is aangenomen. De tekst van 
de motie luidt nu als volgt:  
 
“De ALV bijeen op 1 oktober 2009, constaterende dat, 
- SPIL-sub hartenjaag-vereniging ‘de 4e man’ een essentieel onderdeel is van de ledenbinding. 
- wij op dit moment hevige concurrentie ondervinden van ‘de Doing’ en ‘The Hunters’, 
respectievelijk te Utrecht en Groningen, 
- het een schande is dat de SPIL zich op dit moment in degradatiegevaar bevindt en het 
speelmateriaal hevig veroudert is. 
Verzoekt de ALV in te stemmen met de aanschaf en de productie van een kaartendek met het 
SPIL-logo teneinde het geschonden imago op te vijzelen.  
En gaat over tot de orde van de dag.” 
 
Stemming motie: 
- voor: 7 
- tegen: 26 
- blanco: 6 
- onthoudingen: 1 
 
De voorzitter constateert dat de motie verworpen is. 
 
9. Voorstel tot wijziging huishoudelijk reglement 
Ivo Bronstring vertelt dat het bestuur dit voorstel tot wijziging de vorige keer heeft 
toegezegd en dat de motie voor zich spreekt. Iris de Graaff wenst een toevoeging bij punt 1: 
twee weken voor de ALV. Ivo Bronstring wenst tot stemming over te gaan met inachtneming 
van deze opmerking. 
 
De voorzitter constateert dat het voorstel bij acclamatie is aangenomen. 
 
10. Kandidaatsbestuur 2009-2010 
Ivo Bronstring geeft een toelichting op de formatie van het kandidaatsbestuur. Na 
sollicitatiegesprekken heeft de secretaris opgebeld. Hij is trots op het nieuwe bestuur en 
heeft veel vertrouwen in ze. Hij roept op tot instemming. 
 
De voorzitter constateert dat het kandidaatsbestuur per acclamatie is aangenomen. Er 
wordt geapplaudisseerd. 
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11. Decharges en instellingen 
Decharge commissieleden 
Uit de commissie Binnenland worden Noraly Wieldraaijer, Joost Smits, Anouk Blom, Sjors 
Gillissen, Marloes Daling, Pieter de Meer, Rozemarijn Lubbe, Rosanne Klaver en Joost Meijer 
gedechargeerd. 
Uit de commissie Buitenland worden Catherina Donkersloot, Anika Duut van Goor, Felix 
Oostindie, Thijs Beumer, Rosanne Boermans, Manon Reuters, Axel Mol en Xenia de Graaf 
gedechargeerd. 
Uit de commissie Faciliteiten worden Jasmijn Touw, Liset van Oosterhout, Eline Joor, Emma 
van der Heeft, Mahshid Alizadeh, Rypke Bakker, Jacomijn Zoutewelle, Chris van Dam, 
Rosanne Boermans en Elise Landowski gedechargeerd. 
Uit de commissie Debat worden Corné Anceaux, Ivo Schoonman, Joost Smits, Marloes 
Daling, Thijs Beumers, Femke Eekhof, Rypke Bakker, Maaike van Diepen, Nick Peulen, Jelle 
Verhoef, Paul Driessen, Oscar Bartman, Mels de Zeeuw, Natalia Kadenko en Gijs de Jong 
gedechargeerd. 
UIt de commissie acquisitie worden Corné Anceaux en Harm Steijn gedechargeerd. 
Uit de commissie Almanak worden Rosanne Klaver en Gerbrand van den Eeckhout 
gedechargeerd. 
Uit de commissie IAPSS worden Wendy Duineveld, Minke van Velzen, Abassin Nessar, Joost 
Vervoorn, Jesper van Es en Frans Weerkamp gedechargeerd. 
Uit de commissie EJW worden Pieter de Meer, Silvana Wansink, Jasmijn Touw, Manon 
Reuter, Rosanne Klaver, Rozemarijn Lubbe en Arthur Belle gedechargeerd. 
Uit de commissie ICT wordt Tim Zuidgeest gedechargeerd. 
 
Bestuurswissel 
Ivo Bronstring houdt zijn uittreedrede. Hij vond het een voorrecht om voorzitter te zijn en is 
trots op wat hij heeft bereikt. Hij vertelt dat ze begonnen als zeven individuen maar dat ze 
een succesvolle formatie hebben gesmeed. Er zijn mooie activiteiten neergezet met als 
hoogtepunt het debat in de Pieterskerk. Verder noemt hij prestaties als de digitale 
nieuwsbrief, de politicologenquiz, de reis naar Afrika en het acquisitiebeleid. Hij verzoekt de 
voorzitter om het woord tot het bestuur te kunnen richten. 
Jessica Kelder toonde de meeste groei. Ze was de kleinste binnen het bestuur, maar had niet 
de kleinste mond. De voorzitter dechargeert Jessica Kelder als Commissaris Debat. 
Pieter Verkaik is dezelfde gebleven, altijd no nonsens maar met kritische vragen. De 
voorzitter dechargeert Pieter Verkaik als Commissaris Faciliteiten. 
Annelot Prins heeft ondanks haar gezondheid twee goede reizen neergezet en heeft een 
plek veroverd in het bestuur. De voorzitter dechargeert Annelot Prins als Commissaris 
Buitenland. 
Bernadette van der Wal heeft een mooie lijst van activiteiten neergezet. Ze heeft een zeer 
professionele instelling en hij is blij haar als plaatsvervanger te hebben gehad. De voorzitter 
dechargeert Bernadette van der Wal als Commissaris Binnenland. 
Mario Kortman is inmiddels goed bekend bij de leden. Hij is professioneel en heeft 
verfrissende ideeën. Ivo Bronstring bedankt hem voor zijn inzet. De voorzitter dechargeert 
Mario Kortman als penningmeester en Commissaris Acquisitie. 
Gerald van Oerle is het geheugen van de vereniging, mister SPIL. Gerald is altijd aanwezig en 
heeft mooie dingen neergezet. De voorzitter dechargeert Gerald van Oerle als secretaris. 
Bernadette van der Wal noemt Ivo Bronstring een geboren leider die altijd alternatieve 
oplossingen heeft. Ze had geen andere leider willen hebben. De voorzitter dechargeert Ivo 
Bronstring als voorzitter. 
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De voorzitter installeert Rosanne Klaver als voorzitter. 
De voorzitter installeert Mels de Zeeuw als secretaris. 
De voorzitter installeert Ufuk Esmer als penningmeester en Commissaris Acquisitie. 
De voorzitter installeert Pieter de Meer als Commissaris Binnenland. 
De voorzitter installeert Catherina Donkersloot als Commissaris Buitenland. 
De voorzitter installeert Jan Willem de Bruin als Commissaris Faciliteiten. 
De voorzitter installeert Marloes Daling als Commissaris Debat. 
 
De ALV voorzitter geeft het woord aan Rosanne Klaver voor haar intreedrede. Zij geeft aan 
de eer van de vereniging hoog te willen houden. Ze bedankt het 28e voor het inwerken en 
geeft hen complimenten voor hun prestaties. Deze worden lastig te overtreffen. Het nieuwe 
bestuur wil meteen al een traditie breken. Rosanne Klaver raad de leden aan geld te zetten 
op Faciliteiten en Buitenland in plaats van op Faciliteiten en Debat. Rosanne verteld over de 
mooie activiteit de dag van tevoren waarbij er 16 uur land door het land is gereisd. Ze dankt 
het 28e bestuur voor het vertrouwen. Ze presenteert het bestuur SPIL Royale.  
 
De voorzitter meldt dat er een motie binnen is gekomen van Mario Kortman. De motie luidt 
als volgt: 
“De ALV bijeen op donderdag 1 oktober 2009, Constaterende: 
- dat er een schrijnend gebrek aan respect is voor de Faciliteiten en Debat traditie, 
Verplicht het 29e, 
- Deze traditie te huldigen en de speldjes voortaan rechts te dragen.. 
En gaat over tot de orde van de dag.” 
 
Mario Kortman geeft een stemverklaring en vindt dat na drie keer de relatie tussen 
Faciliteiten en Debat een heilige hoeksteen is geworden van de vereniging. Hij meldt dat er 
tevergeefs geprobeerd is de dag van tevoren de traditie te huldigen en vindt dat gebruiken 
gerespecteerd moeten worden. 
 
De voorzitter brengt de motie in stemming. 
 
Stemming motie: 
- voor: 16 
- tegen: 13 
- blanco: 4 
- onthouding: 7 
 
De voorzitter constateert dat de motie is aangenomen. 
 
Installatie commissieleden 
De voorzitter installeert Claudia Boerlage, Louise Cupido, Tessa Daling, Jozien Horjus, Els 
Humierda, Edward Kok, Lennard Kosterman, Jasmijn Touw, Rick Veenboer, Jan van der Voet 
en Silvana Wansink  in de Commissie Binnenland. 
De voorzitter installeert Amna Durrani, Klaas Gommers, Marloes Haagmans, Rianne 
Harteveld, Eva  van der Helm, Nadia van Huisstede, Daan Jacobs, Anne Klerx, Manon 
Reuters, Reinanke Rijswijk, Harm Steijn en Anke Verheij in de Commissie Buitenland. 
De voorzitter installeert Louise Cupido, Mirriam Gallouh, Anne Klerx, Yannick Looije, Rachel 
Marty, Manon Reuters, Anke Verheij, Janna Vermolen, Lidewij Vos en Debby Vrijburg in de 
Commissie Faciliteiten. 
De voorzitter installeert Annelore Beukema, Rypke Bakker, Jurrien Cremers, Femke Eekhof, 
Justin Erkens, Skander Mabrouk, Marit Oosters, Job Overbeek, Annelot Prins, Thijs van Rijn, 
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Paul Seitzinger, Mats Siffels, Milan Simic, Maxim Stunt, Kerstin Svedhem, Anke Verheij, Frank 
Verhoef, Fleur Veringa, Boy Vielvoye, Lidewij Vos, Bart van Welzenis en Thomas Zoutendijk 
in de Commissie Debat. 
De voorzitter installeert Silven van den Berg, Yannick Looij en Nina Hoette in de Commissie 
Acquisitie. 
De voorzitter installeert Miranda Verboon, Kerstin Svethem, Rosemarijn Lubbe en Annelot 
Prins in de Commissie IAPSS. 
De voorzitter installeert Jasmijn Touw, Gerald van Oerle en Bart van Welzenis in de 
Commissie Almanak. 
 
De voorzitter meldt dat er twee sollicitaties zijn binnengekomen voor de kascommissie.  
Tim van de Zandt meldt dat hij zicht terugtrekt. Minke van Velzen en Jan Dijkshoorn zijn 
kandidaat. Beiden worden geïnstalleerd in de kascommissie. 
 
Emma van der Heeft vraagt zich af waarom er twee IAPSS commissies bestaan. Ivo 
Bronstring antwoordt dat een commissie de delegatie is voor de General Assembly, en de 
ander de organisatie van de AC-GA verzorgt. Dit zijn twee verschillende zaken. 
 
12. W.V.T.T.K. 
- 
 
13. Rondvraag 
Manon Reuters vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat zij het nieuwe 
bestuur succes wenst. 
Tim van de Zandt vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is van de traditie dat 
zijn kleinzoon de eerste ronde voorschiet. 
Elsa Schrier vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze het 28e bestuur 
bedankt voor hun inzet en Marloes Daling succes en al het moois toewenst. 
Ries Kamphof vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat hij het bestuur een 
fijne tijd toewenst en dat hij vol goede moed is over de Commissaris Faciliteiten. 
Christaan van de Griend vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat het een 
ongelofelijk mooie tijd wordt, dat hij vertrouwen heeft in het kunnen van het bestuur en dat 
hij Pieter succes wenst. 
Marije van Rest vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze zin heeft in de 
ACGA. 
Minke van Velzen vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze het 28e 
bestuur bedankt voor het afgelopen jaar en dat ze een leuke reis heeft gehad met Ivo 
Bronstring. 
Desi van de Laar vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze zich aansluit 
bij haar vader, dat Binnenland de mooiste commissie is, dat ze het jammer vindt van het niet 
halen van haar amendement en dat ze het nieuwe bestuur veel plezier toewenst. 
Edward Kok vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat hij het 29e bestuur 
succes wenst en uitkijkt naar de samenwerking met Pieter de Meer. 
Noraly Wieldraaier vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze het 28e 
bedankt en het 29e bestuur succes wenst. 
Jasmijn Touw vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze het 28e bedankt 
en uitkijkt naar het commissiewerk onder Pieter de Meer. 
Reinanke Rijswijk vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat hij bedankt voor 
het EJW en SPIL Royale plezier en succes toewenst. 
Elise Landowski vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze het 28e bestuur 
bedankt en dat ze uitkijkt naar de samenwerking met het 29e bestuur. 
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Iris de Graaff vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze blij is met het 
nieuwe bestuur, dat ze verrast is door haar kleinzoon en dat ze het 28e bestuur bedankt. 
Rick Veenboer vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat hij het volste 
vertrouwen heeft in het nieuwe bestuur en commissie Binnenland. 
Rianne Harteveld vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze het nieuwe 
bestuur succes wenst. 
Anika Duut van Goor vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze het 28e 
bestuur bedankt en dat ze de nieuwe bestuursnaam geweldig vindt. 
Jessica Kelder vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze veel plezier heeft 
gehad als Commissaris Debat en dat ze Marloes Daling veel succes toewenst. 
Pieter Verkaik vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat het zonder zijn 
commissie niet zo leuk was. 
Annelot Prins vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat de nieuwe 
bestuursspeldjes rechts moeten, dat ze het 29e bestuur succes wenst en dat ze haar 
commissie bedankt. 
Mario Kortman vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat hij er trots op is 
een motie nagelaten te hebben aan de vereniging, dat hij van het bestuur genoten heeft en 
dat hij ze allen bedankt. 
Gerald van Oerle vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ook de 
bankenmotie aangenomen is en dat het nieuwe bestuur toe moet zien op de uitvoering 
hiervan. 
Ivo Bronstring vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat hij ook een leuke 
reis heeft gehad met Minke van Velzen, dat hij vertrouwen heeft in de ACGA commissie, dat 
hij de vereniging en de leden bedankt voor hun input en dat hij het 29e en Rosanne in het 
bijzonder veel plezier toewenst. 
Marloes Daling vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat vorig jaar een erg 
leuk jaar was en dat dit jaar ook leuk gaat worden. 
Jan Willem de Bruin vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat hij dolblij is 
dat hij over zes mensen aan het bier kan gaan. 
Catherina Donkersloot vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze 
vanavond een laffe borrelaar is. 
Pieter de Meer vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat er vier generaties 
Binnenland aanwezig zijn en dat hij de relaties tussen de SPIL en de BIL wil intensiveren. 
Ufuk Esmer vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat hij de voormalige 
voorzitter bedankt voor zijn dankzegging. 
Mels de Zeeuw vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat het een koninklijk 
jaar gaat worden en dat hij Jessica Kelder bedankt als commissaris. 
Rosanne Klaver vraagt of het bestuur en de ALV ervan op de hoogte is dat ze steeds minder 
blij is met haar rok, dat een ‘upskirt’ vlakbij is, dat ze alles in haar speech heeft geuit, dat ze 
het 28e bestuur bedankt, dat ze uitkijkt naar een biertje en dat ze de ALV voorzitter bedankt. 
 
14. Decharge stemcommissie 
De ALV voorzitter dechargeert Edward Kok en Iris de Graaf uit de stemcommissie. 
 
15. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 23.30 uur. 
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1. Vereniging 
 

1.1 Lange termijn doelstellingen Studievereniging voor Politicologen In 
Leiden 
 
In de statuten van de vereniging zijn de doelen vastgelegd. Deze luiden als volgt: 
De vereniging heeft als doel: 
1.a. het bijdragen tot een levendige gedachtewisseling over onderwerpen die in de studie 
Politieke Wetenschappen en daarbuiten de aandacht van politicologen behoeven; 
1.b. het bevorderen van contacten met universiteiten buiten Nederland in de ruimste zin des 
woords; 
1.c. het informeren over de mogelijkheden van stage en over de positie van de politicoloog 
op de arbeidsmarkt; 
1.d. het bevorderen van de informele contacten tussen politicologen. 
2. Zij tracht dit doel te bereiken door het organiseren van bijeenkomsten in de ruimste zin 
des woords, binnen- en buitenlandse excursies en de uitgaven van een blad. 
3. De vereniging is politiek neutraal. 

 
 

1.2. Verenigingsbrede doelstellingen bestuur SPIL Royale 
 

Het bestuur SPIL Royale hanteert dit jaar deze verenigingsbrede doelstellingen:  
 
Doelstelling Ledenbinding: 
Het bestuur SPIL Royale constateert dat er afgelopen jaar sprake was van een stijging van 
het ledenaantal. Het bestuur streeft ernaar deze stijging voort te zetten. Het bestuur wil 
tevens het aantal participerende leden te vergroten door onder andere de toegankelijkheid 
van activiteiten te verbeteren. 
 
Doelstelling Alumnileden en Masterstudenten: 
Het bestuur hecht groot belang aan een goed alumni- en masterstudentenbeleid. Het 
bestuur bemerkt een teruggang van het aantal ouderejaars, masterstudenten en oud-
studenten die betrokken zijn bij de vereniging. Om deze trend te keren wordt gestreefd de 
kloof te dichten tussen de SPIL en masterstudenten enerzijds en de SPIL en alumni 
anderzijds. Dit verschaft de SPIL toegang tot netwerken, biedt acquisitiemogelijkheden en 
leidt tot meer actieve leden. 
 
Doelstelling Professionalisering en Kwaliteitsverbetering: 
Het bestuur SPIL Royale streeft ernaar de kwaliteit van de vereniging, het bestuur en de 
activiteiten te verbeteren. Met deze kwaliteitsverbetering wil het bestuur een verdere 
professionalisering van de vereniging realiseren. Deze professionalisering zal bestaan uit het 
verder vastleggen, uitbreiden en aanvullen van procedures en protocollen en een uniforme 
correspondentie. Het bestuur wil continuïteit garanderen wat toekomstige besturen ten 
goede zal komen. Op deze manier blijft onze vereniging gezond en komt de SPIL stabiel over 
op onze leden, partners en contacten. 
 
 
Doelstelling Internationalisering: 
Het bestuur SPIL Royale streeft naar een verdere internationalisering van de vereniging. De 
SPIL staat dit jaar internationaal in de aandacht vanwege de organisatie van de AC-GA in 
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Leiden. Om deze reden wil het bestuur aanpassingen doen om de vereniging voor 
internationale studenten en organisaties toegankelijker en aantrekkelijker te maken. Het 
bestuur wil dat internationale studenten die nu in Nederland aanwezig zijn ook kunnen 
profiteren van alles dat de SPIL haar leden te bieden heeft. 
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2. Beleidsplannen 2009/2010 
 

2.1 Voorzitter 
“Delegating work works, provided the one delegating work, works too” 
 

Overlegorganen 
De voorzitter neemt namens de SPIL plaats in verschillende overlegorganen. Binnen het 
landelijke Platform voor Politicologen (PvP) streeft de SPIL naar het organiseren van 
maximaal drie activiteiten waarvan het Politicoloog in Perspectiefcongres (PiP-congres) de 
voornaamste is. Ook de Battle, waarin de vier verenigingen fysiek of intellectueel met elkaar 
de strijd aangaan, zal dit jaar, naar alle waarschijnlijkheid, doorgang vinden.  
 
Het bestuur vindt het Verenigingen Overleg (VerO) FSW een nuttig overlegorgaan dat het 
mogelijk maakt op de hoogte te blijven van gebeurtenissen binnen de academische 
community en de FSW studieverenigingen. Het VerO heeft een coördinerende rol met 
betrekking tot de Facultaire LoopbaanOriëntatieWeek (FLOW) (meer hierover onder 
Penningmeester/Commissaris Acquisitie) en de FSW-feestcommissie (meer hierover onder 
Commissaris Faciliteiten).  
 
De voorzitter neemt tevens plaats in het Studieverenigingen Overleg Platform (StOP) dat dit 
jaar met een nieuwe en grondiger aanpak de belangen van studieverenigingen beoogt te 
behartigen. Het doel blijft meer studieverenigingen bij het StOP te betrekken zodat een stem 
van het StOP en stem wordt namens het gros van de studieverenigingen in Leiden. Het 
bestuur staat achter dit doel en de voorzitter zal contacten leggen en onderhouden met 
andere studieverenigingen om bij te dragen aan dit doel.  
 
Onderhouden van relaties 
De voorzitter onderhoudt namens het bestuur de relaties met het Instituut Politieke 
Wetenschap, de Faculteit Sociale Wetenschappen, ereleden, een Comité van Aanbeveling en 
actieve leden.  
 
Het bestuur wil blijven investeren in de relatie met het Instituut Politieke Wetenschap en de 
Faculteit Sociale Wetenschappen en beoogt dit te bereiken door officiële gelegenheden te 
frequenteren, het Instituutsbestuur en het Faculteitsbestuur regelmatig op de hoogte te 
brengen van de stand van zaken bij de SPIL en ook op informelere basis contact te zoeken, 
bijvoorbeeld door een aanspraak te doen op expertise en netwerk.  
 
Het bestuur vindt het bovendien belangrijk de actieve leden te bedanken voor hun 
inspanningen voor de SPIL en streeft er daarom naar tijdens zijn termijn twee Actieve 
Ledendagen (ALD) te organiseren. De voorzitter heeft de verantwoordelijkheid hiervoor op 
zich genomen, maar heeft het organiseren van de eerste ALD uitbesteed aan de commissaris 
Debat. 
 
Daarnaast heeft het bestuur ook de ereleden bedankt voor hun blijvende steun en interesse. 
Dit is gebeurd door middel van een nette brief bevattende een uitnodiging voor een etentje 
met het bestuur. 
 
Joop van der Berg bachelorscriptieprijs: 
De Voorzitter draagt zorg voor de succesvolle implementatie van de Joop van der Berg 
scriptieprijs.  
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2.1.1. Commissie IAPSS 
De IAPSS-commissie speelt dit jaar een thuiswedstrijd. Tijdens de AC-GA zal de commissie 
aansturen op zorgvuldige evaluatie van de bezigheden van IAPSS in relatie tot haar 
kerndoelen. De commissie IAPSS poogt op deze, en andere wijzen, IAPSS tot een gezonde 
vereniging te maken.  
Hiernaast neemt de IAPSS-commissie de organisatie van de jaarlijkse tweedaagse met 
Machiavelli op zich. De commissie verkent de mogelijkheden van een excursie naar 
Straatsburg in plaats van Brussel.  
 
2.1.2. Kiesleiden.nl 
Vanwege het succes en de potentie van het project kiesleiden.nl, dat vorig jaar voor zijn 
primeur beleefde, kiest het bestuur ervoor kiesleiden.nl dit jaar een vervolg te geven. In een 
minimumomvang zal het project bestaan uit een website met verkiezingsinformatie, 
lijsttrekkerinterviews en peilingen, verzorgd door een commissie onder leiding van de 
commissaris Debat. Daarnaast pogen de voorzitter en de commissaris Debat kiesleiden.nl 
verder uit te bouwen tot een integraal onderdeel van de universitaire verkiezingsweek. 
Idealiter organiseert kiesleiden.nl in deze rol ook het lijsttrekkersdebat en een 
verkiezingsfeest.  
 
 

2.2 Secretaris 
“Politici verwelken, systemen vergaan, maar ambtenaren en 
secretarissen zullen altijd blijven bestaan” 
 

Het bestuur is van mening dat een goed alumnibeleid essentieel is voor een succesvolle 
vereniging. Goed contact met alumni kan bevorderlijk zijn voor het organiseren van 
activiteiten en voor acquisitie. Om dit beleid op te starten zal de secretaris systematisch een 
oud-ledenbestand gaan bijhouden. Tevens zal contact worden opgenomen en onderhouden 
met het LAP om informatie uit te wisselen hieromtrent.  
De secretaris zal zich inzetten voor het in leven roepen van een alumnilidmaatschap. Hierbij 
krijgen alumnileden, tegen een beperkt contributietarief, recht op een nieuwsbrief, het 
tijdschrift Debat en op aanwezigheid bij geselecteerde activiteiten. Het bestuur meent dat 
dit een uitstekende wijze kan zijn waarop alumnileden bij onze vereniging betrokken blijven. 
Het bestuur probeert dit jaar het lidmaatschap van 50 alumnileden te realiseren. 
Het bestuur is tevens van mening dat goed contact met, en een sterk netwerk van oud-
besturen belangrijk is. Hiertoe zal de secretaris overgaan tot het organiseren van een ‘oud-
besturenborrel’, in samenwerking met de commissaris Faciliteiten, waarop alle oud-besturen 
van de vereniging welkom zijn. 
Het bestuur is van mening dat het van belang is voor de gezondheid van de vereniging om 
een ‘up to date’ leden- en adressenbestand te hebben. De secretaris zal zich dit jaar hiertoe 
inzetten. 
 
Het bestuur is van mening dat de ingezette praktijk van het aanlegen van protocollen met 
betrekking tot het besturen zeer waardevol is. Om de continuïteit van het bestuur te 
garanderen en het bestuur en de vereniging verder te professionaliseren zullen de 
protocollen dit jaar worden aangepast en uitgebreid. 
 
Het bestuur is van mening dat de invoering van de tweewekelijkse digitale nieuwsbrief 
succesvol is geweest en wil dit voortzetten. De secretaris zal de nieuwsbrief dit jaar verder 
professionaliseren. Omdat in de informatievoorziening voldoende wordt voldaan, zal de flyer 
onregelmatiger worden uitgegeven. De flyer brengt hoge kosten met zich mee en is niet 
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noodzakelijk voor een goede promotie van activiteiten. Om informatievoorziening aan de 
leden over activiteiten dit jaar optimaal te laten verlopen zal worden ingezet op groter 
gebruik van, en coördinatie met, zoveel mogelijk sociale media. De middelen van onder 
andere Facebook, Hyves en Linkedin zullen hiertoe worden ingezet. De secretaris werkt 
hiertoe samen met de commissaris Debat. 
Het bestuur acht internationalisering van belang voor de vereniging. Hiertoe zal de secretaris 
de Engelstalige leden in kaart brengen en een Engelstalige versie van de nieuwsbrief 
opstellen. 
 
2.2.1. Commissie Almanak 
Het bestuur acht grote innovaties met de lay-out van de almanak onwenselijk en onmogelijk. 
Dit brengt al snel een forse kostenverhoging met zich mee die volgens het bestuur niet 
opweegt tegen de baten. Wel zal de almanakcommissie zich dit jaar inzetten om de inhoud 
van de almanak te verbeteren en uit te breiden. De secretaris stelt zich ten doel het aantal 
bijdrages van politieke personen en het aantal academische bijdrages uit te breiden. Tevens 
wordt ingezet op een bijdrage van alumnileden en op een zo compleet mogelijk 
smoelenboek. 
 
Doelstellingen: 
- Het aanleggen van een oud-ledenbestand 
- Het opzetten van een alumnilidmaatschap en het realiseren van 50 alumnileden 
- Het organiseren van een ‘oud-besturenborrel’ in samenwerking me t de commissaris 
Faciliteiten 
- Het professionaliseren van de digitale nieuwsbrief 
- Het uitbreiden van de bestuursprotocollen 
- Het uitbreiden van de inhoudelijke bijdrages in de almanak 
 

 

2.3. Penningmeester 
“Kijken kijken, niet kopen!” 
 

De doelstellingen van de penningmeester worden uitgelicht bij de begroting.  
 

2.3.1 Commissaris Acquisitie 
“Verkopen, verkopen, niet kijken!” 
 
Acquisitie 
Afgelopen jaar is een begin gemaakt met het professionaliseren van het acquisitiebeleid. De 
commissaris Acquisitie erkent dat hier een goede slag in is gemaakt en is van zins deze 
professionalisering door te zetten. Dit zal zich uiten in het pro-actief benaderen van 
bedrijven en deze te wijzen op de verschillende advertentiemogelijkheden die SPIL 
tegenwoordig biedt.  
Behalve advertentiemogelijkheden biedt SPIL echter ook andere opties. Zo zullen de 
mogelijkheden verkend worden voor samenwerking met bedrijven om masterclasses, 
inhousedays, en bedrijvenborrels te organiseren, waarbij de student op leerzame wijze 
kennis kan maken met een bepaald bedrijf. Dit valt tevens in het kader van de statutair 
vastgestelde doelstelling van de vereniging om leden te informeren over de mogelijkheden 
voor een loopbaan na de studie. 
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Protocollen, draaiboeken, handleidingen en uniforme facturen vallen eveneens in het kader 
van professionalisering. Naast dat dit gebruikt kan worden door de individuele 
commissieleden waarborgt het ook continuïteit van het acquisitiebeleid na het huidige 
bestuursjaar. 
 
De commissaris Acquisitie ziet eveneens mogelijkheden voor acquisitie bij SPIL-Alumni. De 
commissaris Acquisitie zal intensief samenwerken met de secretaris bij het aanleggen van 
een database van contactgegevens van voornamelijk oud-besturen en het pro-actief 
benaderen van de alumni. Ook wil de commissaris Acquisitie de mogelijkheden verkennen 
om een ‘club van 50’ aan te leggen. Personen die SPIL een warm hart toedragen kunnen hier 
lid van worden door SPIL jaarlijks een bepaald bedrag te doneren en krijgen in ruil hiervoor 
een plek in de almanak. Alumnileden zullen op deze manier eveneens meer gebonden 
worden aan SPIL. 
 
De commissie Acquisitie zal dit jaar alle acquisitie voor de vereniging op zich nemen, met 
uitzondering van de acquisitie voor de commissie Buitenland en de AC-GA commissie. De 
commissaris Buitenland zal zelf een aantal commissieleden aanwijzen om acquisitie te 
voeren voor de reizen, dit zal echter wel gebeuren in samenspraak met de commissaris 
Acquisitie. Om overlap te voorkomen zal voor de overige commissies alleen de commissie 
Acquisitie een pro-actief acquisitiebeleid voeren; input van de overige commissarissen is wel 
gewenst. Hier zal tijdens de wekelijkse bestuursvergadering door de commissaris acquisitie 
naar gevraagd worden. 
 
Facultaire Loopbaan Oriëntatie Week (FLOW) 
 Het bestuur zal zich dit jaar wederom inspannen om, in samenwerking met de overige 
verenigingen op de Faculteit Sociale Wetenschappen, een FLOW-week te organiseren. Zoals 
eerder vermeld onderhoudt de voorzitter hiervoor de contacten met de andere 
verenigingen. De commissaris Acquisitie zal zich bezighouden met het verenigingsspecifiek 
gedeelte en zal pogen hiervoor minstens drie masterclasses / workshops te regelen. De 
commissaris Acquisitie is hiervoor, dankzij het takenpakket dat bestaat uit het actief 
benaderen van bedrijven, de persoon bij uitstek om de coördinatie te regelen. Door middel 
van workshops en masterclasses kunnen studenten kennis maken met werkgevers die 
relevant zijn voor politicologen en bovendien, tot op een bepaalde hoogte, ervaren hoe het 
er in het echt aan toe gaat. 
  
De organisatie van FLOW ligt dit jaar in de handen van een commissie die bestaat uit 
vertegenwoordigers uit verscheidene verenigingen. De commissaris Acquisitie wenst met 
deze commissie samen te werken om zo een invulling te kunnen geven aan het 
verenigingsspecifieke gedeelte. 
 
Doelstellingen: 
- Het acquisitiebeleid verder professionaliseren  
- Het opstarten van een ‘club van 50’, financiële vrienden van SPIL 
 
 

2.4 Commissaris Binnenland 
“Actueler dan de krant” 
 

De commissaris Binnenland heeft dit jaar de doelstelling om gemiddeld twee 
studiegerelateerde en inhoudelijke activiteiten per maand te organiseren. Er zijn acht 
maanden waarin activiteiten zullen worden georganiseerd. In januari, juni, juli en augustus 
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valt de onderwijsluwe periode van het aankomende jaar, daarom is er voor gekozen deze 
maanden niet mee te tellen. Het aantal te realiseren activiteiten voor dit jaar zal daarom 
zestien zijn. Overigens zal in augustus gewoon de lezing tijdens de EL CID plaatsvinden, deze 
zal echter niet mee worden geteld met het aantal activiteiten dat de commissie binnenland 
wil organiseren. Daarnaast stelt de commissie Binnenland zich ten doel om een hogere 
opkomst bij activiteiten te genereren, master- en internationale studenten te betrekken bij 
de activiteiten en de algemene kwaliteitsverhoging die het bestuur wil realiseren ook bij de 
activiteiten van de commissie Binnenland tot uiting te laten komen.  
 
Afgelopen jaar zijn er stappen gezet om meer leden naar activiteiten te krijgen, de effecten 
hiervan zijn positief. Ook dit jaar zal de promotie verder worden geïnnoveerd en zal er 
getracht worden activiteiten aantrekkelijk te maken voor leden, door middel van het 
aanbieden van een lunch tijdens een masterclass of aansluitend op een activiteit de 
mogelijkheid tot borrelen te bieden. De niveaus die vorig jaar zijn geïntroduceerd om de 
doelgroep van activiteiten te bepalen en beter aan te spreken, zullen dit jaar worden 
omgezet in activiteitcategorieën. 
 
De activiteitcategorieën worden in het leven geroepen om duidelijkheid te scheppen en een 
vast karakter te geven aan activiteiten. De ervaring van vorig jaar leert dat ouderejaars en 
jongerejaars zelf aanvoelen wanneer een activiteit aansluit op hun niveau. De commissie 
Binnenland zal zelf de niveauverdeling schatten en een evenwichtige verdeling te maken 
voor activiteiten die voor de verschillende doelgroepen interessant zijn. De commissie 
onderscheidt het komende jaar de volgende categorieën:  
- Symposium  
- Debat 
- Lezing 
- Masterclass 
- Werkbezoek 
- Inhouseday 
 
Naast een activiteitcategorie zal, waar mogelijk, aan elke activiteit ook een thema worden 
verbonden zodat het voor leden duidelijk is waarover de activiteit gaat. Een voorbeeld van 
een thema is bijvoorbeeld milieu, ontwikkelingssamenwerking of defensie. 
 
De commissaris Binnenland ziet een verband tussen het verhogen van de kwaliteit van 
activiteiten en de toestroom van meer master- en internationale studenten naar activiteiten. 
Deze toestroom van masterstudenten zou kunnen worden bereikt door de kwaliteit van de 
activiteiten te verhogen. De deelname van internationale studenten kan dit jaar worden 
gerealiseerd door te proberen een aantal activiteiten in het Engels te organiseren en samen 
te werken met IRSA, dit is ook voor masterstudenten weer interessant. Een 
kwaliteitsverhoging van de activiteiten wil de commissaris Binnenland bereiken door 
wetenschappelijke input bij een debat of lezing. Ook wil de commissaris dit jaar meer 
aandacht besteden aan de actualiteit, tijdens de gemeenteraadsverkiezingen zal er 
bijvoorbeeld een debat plaatsvinden en de commissaris Binnenland zal verder inspelen op 
de actuele grote gebeurtenissen. 
 
In het beleidsstuk van de commissaris Binnenland is al enkele malen gerefereerd aan 
samenwerking. De commissaris Binnenland ziet hierin een aantal voordelen. Vanuit andere 
verenigingen komen nieuwe inzichten, ideeën en contacten. Daarnaast is het ook mogelijk 
om te delen in kosten of juist grotere activiteiten op te zetten door een groter budget. 
Specifieke samenwerking zal dit jaar worden gezocht met IRSA, de B.I.L., ELSA, SOL en SIB. 
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In de begroting van de commissie Binnenland is een onderscheid gemaakt tussen high, 
medium en low profile activiteiten. De high profile activiteit verwijst naar het 
gemeenteraadsdebat in de Pieterskerk, de medium profile activiteiten naar activiteiten 
waarbij een zaal moeten worden gehuurd in bijvoorbeeld het koetshuis en low profile 
activiteiten vinden plaats op het FSW of bij een instantie op locatie, deze activiteiten kosten 
daarom bijna niets.  
 
2.4.1 Commissie Eerstejaarsweekend 
Het eerstejaarsweekend valt traditiegetrouw onder de verantwoordelijkheid van de 
commissaris Binnenland. Aangezien de commissie onafhankelijk opereert wil het bestuur 
geen invloed uit oefenen op het door hen te organiseren Eerstejaarweekend. Vorig jaar is er 
een begin gemaakt met een handleiding voor de EJW-commissie, de commissaris Binnenland 
zal er naar streven deze verder uit te laten breiden. 
 
Beleidsdoelen: 
- minimaal 16 activiteiten in het bestuursjaar 
- beter inspelen op master- en internationale studenten 
- grotere opkomst bij de activiteiten realiseren 
- kwaliteitsverhoging van de activiteiten van de commissie Binnenland 
 
 

2.5 Commissaris Buitenland 
“Een politicologische reis voor een studentenprijs” 
 

Komend jaar zullen er weer twee reizen georganiseerd worden door de commissaris 
Buitenland en haar commissie; een korte reis, van ongeveer 5 dagen, en een lange reis van 
ongeveer 10 dagen. De commissaris Buitenland zal de commissieleden verschillende taken 
toebedelen. Enkele van deze taken zijn: acquisitie voeren, een logistieke planning opstellen, 
politieke activiteiten uitzoeken en organiseren en culturele activiteiten uitzoeken en 
organiseren.  
 
De commissaris Buitenland heeft zich als doel van de reizen gesteld de reis zo goedkoop 
mogelijk houden door het voeren van een actief acquisitiebeleid. Het acquisitiebeleid zal 
gevoerd worden door twee leden uit de commissie bijgestaan door de commissaris. Tevens 
zal worden ingezet op het binnenhalen van Cassa subsidie voor de lange reis. 
Aan de hand van een aantal criteria zal de commissaris een politicologisch interessant 
programma aanbieden tijdens beide reizen.  
 
Er zullen voorafgaand aan zowel de inschrijving van de korte reis als aan de inschrijving van 
de lange reis informatieborrels worden gehouden. Hier kunnen leden vragen stellen aan het 
bestuur en de leden van de commissie Buitenland over de reis.  
 
Voorafgaand aan elke reis zullen prebuitenlandreis activiteiten georganiseerd worden. Bij 
deze activiteiten is er gelegenheid voor de deelnemers om kennis met elkaar en actuele 
kwesties in het land van bestemming te maken. 
 
De korte reis zal plaatsvinden van 24 januari tot en met 28 of 29 januari. De lange reis zal net 
als vorig jaar begin juli plaatsvinden, na de hertentamens. De inschrijving van de korte reis 
zal plaatsvinden op 1 december vanaf 07.30 uur op de FSW. 
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2.6 Commissaris Faciliteiten 
“Voor al uw feesten en partijen” 
 

De commissaris Faciliteiten is verantwoordelijk voor de organisatie van formele en informele 
activiteiten. In samenwerking met de commissie Faciliteiten bepaalt de commissaris de 
thema’s van de feesten en overige activiteiten. Hiernaast organiseert de commissaris 
Faciliteiten de boekverkoop. 
 
Het bestuur streeft verdere professionalisering van de vereniging na. Hierdoor zullen er voor 
de commissaris Faciliteiten een aantal punten veranderen. Allereerst wordt de boekverkoop 
op de schop genomen. Er zal een webshop komen waar de studenten de boeken kunnen 
bestellen. Hierdoor is het mogelijk nauwkeuriger bij te houden hoeveel boeken er zijn 
besteld en door welke groep dit is gebeurd. Deze informatie stelt de commissaris in staat op 
tijd extra boeken te bestellen. Daarnaast biedt deze ontwikkeling een mogelijkheid tot 
gerichte promotie. In de webshop zullen, naast de vereiste studieboeken, aan het vak 
gerelateerde, maar niet verplichte interessante boeken aangeboden worden. De 
commissaris zal docenten benaderen voor titels. Met het oog op acquisitie is het belangrijk 
dat de hoeveelheid verkochte boeken stijgt. De commissaris Faciliteiten zet zich dit jaar 
hiervoor in. 
 
De commissaris Faciliteiten zal zich dit jaar, met het oog op professionalisering, inzetten om 
de samenvattingen van betere kwaliteit te laten worden. Allereerst wordt er een duidelijke 
handleiding gemaakt aan welke voorwaarden een samenvatting moet voldoen. 
Voorwaarden als; het lettertype, indeling, aparte begrippenlijst zullen worden vastgelegd. 
Het bestuur streeft naar een uniform uiterlijk van de verschillende samenvattingen. 
Daarnaast zal ook het tentamenbestand uitgebreid worden. Leden en eventueel docenten 
zullen benaderd worden om de laatste tentamens aan te leveren. 
 
Er zijn plannen om in dit bestuursjaar vijf feesten te organiseren. Vier feesten zullen 
plaatsvinden in samenwerking met de andere studieverenigingen. Het vijfde zal plaatsvinden 
tijdens de Krokusklas. Daarnaast heeft de commissaris Faciliteiten plaatsgenomen in de 
VerO-feestcommissie. Binnen deze commissie zal er gekeken worden naar de mogelijkheid 
een faculteitsbreed feest te organiseren. Het organiseren van een gala is een serieus idee. 
 
Het bestuur wil het succes van de bitterballenborrels van vorig jaar voortzetten. De 
commissaris Faciliteiten zal erop toezien dat deze ook dit jaar weer ten tonele komen. De 
borrels zullen plaatsvinden op de eerste maandag van elk blok. Het bestuur hoopt op de 
start van een mooie traditie. Aan het begin van het studiejaar, in het eerste blok, zullen 
enkele bitterballenborrels georganiseerd worden ten behoeve van de ledenbinding onder de 
eerstejaarsstudenten.  
 
Overige activiteiten waar de commissaris Faciliteiten zich dit jaar voor zal inzetten zijn het 
organiseren van de politicologenquiz, een ‘oud-besturenborrel’, het bijwonen van een 
televisie-uitzending en een masterclass wijnproeven en etiquette. De oud-besturenborrel zal 
in samenwerking met de secretaris worden georganiseerd. 
 
De commissaris Faciliteiten heeft dit jaar wederom op persoonlijke titel plaatsgenomen in de 
Opleidingscommissie en hoopt zo de leden alsmede de studenten Politicologie in het 
algemeen bij te staan. 
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Doelstellingen: 
- Het bestellen van boeken via de webshop realiseren 
- Vijf feesten organiseren 
- Tentamenbestand uitbreiden 
- Bitterballenborrels regelmatiger organiseren 

 

 

2.7 Commissaris Debat 
“Omdat de pen machtiger is dan het zwaard” 
 

De commissaris Debat is verantwoordelijk voor de publicatie van Debat, het semi-
wetenschappelijk politicologisch magazine. Tevens zal de commissaris Debat zich komend 
jaar, in samenwerking met de Voorzitter, inzetten voor het vergroten van de activiteiten en 
het succes van KiesLeiden.nl.  
 
De commissaris Debat biedt leden de mogelijkheid journalistieke vaardigheden op te doen. 
Het tijdschrift wordt vijf keer per jaar gepubliceerd. Iedere Debat heeft een deel waarin 
artikelen gerelateerd aan het thema gepubliceerd worden en een deel waarin artikelen 
buiten het thema te publiceren. Ook bestaat binnen Debat ruimte waarin aandacht besteed 
wordt aan activiteiten van de vereniging. Naast het magazine valt de verantwoordelijkheid 
voor het bijhouden van SPILplaats.nl, de SPILhyve en de SPILblackboard onder de 
commissaris Debat.  
 
Eén van de doelstellingen van het bestuur is het maken van een kwaliteitsslag. De 
commissaris Debat streeft naar het verhogen van de kwaliteit van het tijdschrift Debat, 
zowel op taaltechnische vlak als inhoudelijke vlak. Het maken van een kwaliteitslag op het 
taaltechnische vlak kan bewerkstelligd worden door het aanbieden van masterclasses aan 
haar commissieleden. In de masterclasses zullen verschillende journalistieke vaardigheden 
aan bod komen zoals journalistiek schrijven of interviewtechnieken. Daarnaast zal de 
commissaris Debat kijken naar de mogelijkheden om een mentorsysteem te introduceren. 
Hierbij nemen mensen met ervaring binnen de commissie één of meerdere 
eerstejaarscommissieleden onder hun hoede. Het doel van dit mentorsysteem is het bieden 
van gerichte en constructieve feedback aan alle commissieleden. Commissieleden kunnen 
aangeven of zij hier al dan niet interesse in hebben.  
Ook op inhoudelijk gebied streeft de commissaris Debat ernaar Debat een boost te geven. 
De rubriek ‘Van de vijfde’ zal geherintroduceerd worden. In deze rubriek zal aandacht 
besteed worden aan wetenschappelijk politicologisch onderzoek om zo de nadruk te leggen 
op het wetenschappelijke aspect van het magazine. ‘Van de vijfde’ zal PhD-studenten de 
mogelijkheid bieden over hun onderzoek te schrijven.  
De SPILtuin blijft een vaste rubriek in Debat. Een vereiste voor artikelen in De SPILtuin is dat 
ze ook interessant zijn voor leden die niet aanwezig waren bij de activiteit. Dientengevolge 
zal ook deze rubriek sterk inhoudelijk zijn.  
 
Afgelopen jaar is een start gemaakt met het betrekken van commissieleden bij de 
eindredactie. De commissaris Debat streeft ernaar deze praktijk dit jaar voort te zetten. Voor 
Debat naar de drukker gaat, wil de commissaris Debat een aantal artikelen bekijken met de 
auteurs. Mochten commissieleden ideeën hebben over hoe zij bijvoorbeeld de lay-out 
mooier zouden vinden is het mogelijk dit nog voor ter perse gaan aan te passen.  
 
Het Bestuur streeft ernaar leden betrokken te houden bij de vereniging. Commissie Debat is 
een commissie waarin de leden en hun commissaris relatief weinig contactmomenten 
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hebben. Het contact tussen commissaris en commissieleden zal door onder andere het 
mentorsysteem en het betrekken van commissieleden bij de lay-out intensiever en 
frequenter worden.  
 
Vorig jaar werd de laatste Debat van een bestuursjaar in oktober gepubliceerd waardoor een 
relatief groot interval bestond. Om dit te vermijden is de commissaris Debat voornemens de 
laatste editie van haar termijn naar voren te halen en deze in september te publiceren.  
 
Deadlines voor de kopij en de verschijndata van Debat zijn terug te vinden in de 
jaarplanning.  
 
2.7.1. Commissie ICT 
De Commissie ICT valt onder de verantwoordelijkheid van de commissaris Debat. De 
commissie is verantwoordelijk voor het reilen en zeilen van de website SPILplaats.nl.  
 
Eén van de beleidsdoelen van het bestuur is het toegankelijker maken van de vereniging 
voor internationale studenten en organisaties. Met het oog op de verwachte internationale 
aandacht voor de SPIL als organisator van de Academic Conference/General Assembly van 
IAPSS in Leiden, heeft de commissaris Debat het streven de volledige site naar het Engels te 
vertalen.  
 
Sinds afgelopen jaar is Debat ook online beschikbaar. Jaargang 21 en 22 zijn op SPILplaats.nl 
te vinden. De commissaris Debat wil dit jaar kijken naar de mogelijkheid eerdere jaargangen 
van Debat te digitaliseren en op de site te plaatsen.  
Volgens de commissaris Debat kan de site SPILplaats.nl in hogere mate het tijdschrift Debat 
ondersteunen en aanvullen. Tussen de publicaties van Debat zit een interval van ongeveer 
twee maanden. De commissaris Debat wil de leden graag de mogelijkheid bieden te 
reageren op in Debat gepubliceerde artikelen binnen deze termijn. Hiertoe zal op de website 
een nieuwe rubriek geïntroduceerd worden. De leden krijgen de mogelijkheid een artikel in 
te sturen naar de redactie via debat@spilplaats.nl. De redactie behoudt zich het recht voor 
ingezonden stukken niet te plaatsen.  
 
De commissaris Debat is tevens verantwoordelijk voor de SPILhyve en de SPILblackboard. 
Beiden zullen worden ingezet als promotiemedium voor activiteiten. 
 
Doelstellingen: 
- Het verhogen van de kwaliteit van Debat op zowel taaltechnisch als inhoudelijke vlak 
- Het nauwer betrekken van commissieleden bij het proces voorafgaand aan publicatie 
- Het vertalen van de volledige site naar het Engels 
- Het vergroten van het online archief van Debat 
- Het bewerkstelligen van een reactiemogelijkheid op SPILplaats.nl om Debat aan te vullen 
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3. Begroting 
 

Op de volgende pagina’s presenteert de penningmeester de sluitende begroting voor het 
jaar 2009/2010. De inkomsten zijn conservatief beraamd om zodoende genoeg financiële 
speelruimte en de vereniging financieel gezond te houden. 
 

3.1 Doelstellingen Penningmeester 
 

De penningmeester wenst de boekhoudkundige constructie van programmaposten an sich, 
zoals goedgekeurd door de ALV, te behouden. Zodoende kunnen de extra inkomsten die 
binnengehaald worden met acquisitie ten behoeve van de vereniging uitgegeven worden. 
Op deze manier wordt voorkomen dat het eigen vermogen te hoog oploopt en wordt een 
actief acquisitiebeleid gestimuleerd. 
 
De penningmeester wenst de drie programmaposten van vorig jaar, te weten de posten 
ledenbinding (1), promotie (2) en verdieping (3), met een verdeelsleutel van respectievelijk 
45, 20 en 35 procent, te schrappen. De penningmeester wenst hiervoor in de plaats gebruik 
te maken van slechts 1 programmapost waar alle acquisitie-inkomsten binnenvloeien. De 
penningmeester zal dus geen gebruik maken van een verdeelsleutel. De grote 
programmapost wordt wel verdeeld in 3 categorieën, welke beter aansluiten bij de 
bestuursbrede doelen die het bestuur zichzelf dit jaar heeft gesteld en welke beter omlijnd 
zullen zijn. De categorieën zullen dienen als criteria voor uitgaven. Elke uitgave van een 
programmapost zal dus moeten komen uit één van de categorieën. 
 
Bestuursleden die extra geld uit willen geven dienen hiervoor een aanvraag in te dienen bij 
de penningmeester. In de aanvraag dient het bestuurslid te specificeren onder welke 
categorie de uitgave zal vallen en waarom het bestuurslid van mening is dat de uitgave te 
verantwoorden is binnen een categorie. Het bestuur zal vervolgens beslissen of de 
onderbouwing van de aanvraag valide is en een extra uitgave te verantwoorden is tegenover 
de Algemene Leden Vergadering. 
 
De penningmeester stelt de volgende nieuwe categorieën voor: Ledenbinding, Alumnibeleid 
en Kwaliteitsverbetering. De posten zullen hieronder nader worden toegelicht.  
 
1) Ledenbinding 

Geld dat uitgegeven wordt vanuit deze categorie zou moeten leiden tot 
ledenbinding in de ruimste zin van het woord. Onder ledenbinding wordt zowel 
het actiever betrekken van de leden bij de vereniging als het werven van nieuwe 
leden verstaan. Voorbeelden hiervan zijn het geven van een extra SPIL-feest of 
extra promotie voeren om meer leden bij een activiteit te krijgen. 
 

2) Kwaliteitsverbetering 
Speerpunten in het beleid van dit jaar zijn professionalisering en 
kwaliteitsverbetering. Uitgaven van deze categorie dienen hiertoe bij te dragen. 
De professionalisering en kwaliteitsverbetering slaan op de activiteiten die SPIL 
organiseert, maar ook voor SPIL als vereniging. Voorbeelden hiervan zijn extra 
geluidsapparatuur bij een lezing, maar ook bijvoorbeeld een investering in een 
kwalitatief betere website.  
 

3) Alumnibeleid 
Uitgaven vanuit deze categorie dienen ter ondersteuning van het alumnibeleid. 
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Gedacht kan worden aan het actief, meerdere malen, per post benaderen van 
alumni. 

 
 

3.2 Inkomsten en Uitgaven 
 

3.2.1. Uitgaven 
 

Uitgaven 

    
Begroot 

08/09 
Gerealiseerd 

08/09 
Begroot 

09/10 

Bestuur   € 2.930,00 € 2.839,38 € 2.947,10 

Secretaris   € 600,00 € 377,39 € 520,00 

Almanak   € 2.075,00 € 2.104,10 € 2.200,00 

Debat   € 3.550,00 € 3.640,36 € 3.900,00 

Buitenland   € 4.100,00 € 3.679,57 € 4.325,00 

Binnenland   € 2.300,00 € 1.831,01 € 1.835,00 

Faciliteiten   € 1.100,00 € 1.083,52 € 1.205,00 

FLOW   € 400,00 € 168,79 € 150,00 

IAPSS   € 650,00 € 650,00 € 285,00 

Acquisitie   € 100,00 € 68,31 € 350,00 

ICT   € 0,00 € 0,00 € 248,00 

AC-GA   € 0,00 € 0,00 € 2.000,00 

Reserveringen   € 1.000,00 € 1.000,00 € 1.000,00 

Credit boekverkoop 07/08   € 0,00 € 1.577,49 € 0,00 

Programmaposten   € 0,00 € 2.594,67 € 0,00 

Investeringen   € 920,00 € 919,00 € 750,00 

Onvoorzien   € 502,00 € 62,00 € 500,00 

Totaal   € 20.227,00 € 22.595,59 € 22.215,10 
 

De uitgaven zullen in de post-voor-post begroting op de volgende pagina’s nader toegelicht 
worden. Voor nu is het belangrijk op te merken dat er een nieuwe post ICT is gecreëerd. 
Hoewel de commissaris Debat verantwoordelijk is voor de website zijn er sinds vorig jaar een 
aantal ICT-uitgaven bijgekomen, vandaar dat het bestuur het nodig acht een aparte post te 
creëren. Vanwege de organisatie van de AC-GA van het IAPSS in leiden in 2010 door de AC-
GA commissie is ook deze post nieuw gecreëerd.  
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3.2.2. Inkomsten 
 

Inkomsten 

 
Begroot 

08/09 
Gerealiseerd 

08/09 
Begroot 

09/10 

Contributies € 8.052,00 € 8.340,00 € 8.524,80 

Rente € 200,00 € 194,06 € 200,00 

Departementsbijdrage € 1.600,00 € 1.600,00 € 1.600,00 

Faculteitsbijdrage € 375,00 € 0,00 € 0,00 

Acquisitie € 9.200,00 € 11.634,28 € 8.920,06 

PC Bijdrage € 400,00 € 400,00 € 0,00 

PC Reservering € 400,00 € 400,00 € 0,00 

AC-GA 2010 Reservering € 0,00 € 0,00 € 1.420,00 
Bijdrage eigen vermogen 
2008/2009 € 0,00 € 1.577,49   
Bijdrage eigen vermogen 
2009/2010   € 1.550,24 

totaal: € 20.227,00 € 24.145,83 € 22.215,10 

 

De contributie is gebaseerd op een ledenaantal van 592, waarbij het incasseren van de 
contributie in 90% van de gevallen daadwerkelijk lukt. Dit percentage is gebaseerd op 
eerdere jaren.  
De verwachte inkomsten van acquisitie nemen iets af, dit komt mede door het nieuwe 
contract met Kooyker waarbij de sponsorbijdrage flink omlaag gaat en er een grotere 
variabele wordt toegevoegd. Deze afname aan acquisitie-inkomsten wordt echter voor een 
flink deel opgevangen door sponsorovereenkomsten welke afgelopen jaar zijn afgesloten 
met het Ministerie van Buitenlandse Zaken, BMC-Groep en het BIA. 
De verwachting is dat de inkomsten vanuit de post acquisitie groter uit zullen vallen dan 
begroot vanwege de vele advertentie mogelijkheden die SPIL tegenwoordig biedt en het 
alumnibeleid, maar deze inkomsten zijn te onzeker om te begroten. 
Om het eigen vermogen niet te hoog op te laten lopen wenst het bestuur SPIL Royale € 
1.550,24 op te nemen van het eigen vermogen. Dit bedrag staat gelijk aan het overschot van 
vorig jaar. 
Tevens wenst het bestuur SPIL Royale de € 1.420,00, dat eerder gereserveerd was voor de 
AC-GA commissie, op te nemen om de AC-GA commissie van beginkapitaal te kunnen 
voorzien. 
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3.3 Begroting per post 
 

Bestuur 
Waaronder 
valt:   Bedrag: 

€ 2.947,10 2* Actieve Ledendag € 400,00 

  ABN-Amro kosten zakelijke rekening € 55,00 

  ALV € 275,00 

  Van den Berg Bachelorscriptieprijs € 100,00 

  Constitutieborrel Cadeaus € 75,00 

  Constitutieborrel SPIL € 1.270,25 

  Kamer van Koophandel registratie € 11,00 

  Kantoorartikelen € 300,00 

  Bestuursonvoorzien € 100,00 

  Printercardridges € 100,00 

  Rondje Kroeg na WisselALV € 100,85 

  Sollicitatie bestuur 10/11 € 160,00 

Totaal:     € 2.947,10 

 

Toelichting:  Dit jaar opgenomen in de bestuurspost is de Van den Berg Bachelorscriptieprijs. 
 

Secretaris Waaronder valt:   Bedrag: 

€ 520,00 Agenda Flyer € 420,00 

  Alumnibeleid € 100,00 

Totaal:     € 520,00 

 

Toelichting: Het geld voor het alumnibeleid is onder andere bedoeld om alumni actief per 
post te kunnen benaderen. SPIL Royale wil de Maandelijkse Agenda Flyer niet meer 
maandelijks uitbrengen, vandaar de naamswijziging in Agenda Flyer. 
 

Almanak Waaronder valt:   Bedrag: 

€ 2.200,00 Almanak € 2.200,00 

     

Totaal:     € 2.200,00 

 

Toelichting: Uit afgelopen jaren is het gebleken dat enige vernieuwing van de almanak, 
bijvoorbeeld in de vorm van een harde kaft of een full colour almanak, een significante 
verhoging van het budget voor de almanak vereist. SPIL Royale heeft hier niet voor gekozen. 
Toch is het budget van almanak enigszins verhoogd om kostenstijgingen op te kunnen 
vangen.  
 

Debat Waaronder valt:   Bedrag: 

€ 3.900,00 5* Debat € 3.900,00 

     

Totaal:     € 3.900,00 

 

Toelichting: Mede door een sterke toename van het ledenaantal van SPIL is een toename in 
de oplage van Debat vereist. Het budget voor Debat voorziet hier in. 
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Buitenland Waaronder valt: Richtlijn per deelnemer: Bedrag: 

€ 4.325,00 Korte reis € 45,00 € 1.575,00 

  Lange Reis € 80,00 € 2.400,00 

  Promotie  € 200,00 

  
Pré-buitenland 
activiteiten  € 150,00 

Totaal:     € 4.325,00 

 

Toelichting: De reizen kennen als richtlijn een deelnemerafhankelijk bedrag. Dit jaar is de 
bedoeling dat er 35 leden meekunnen op de korte reis, dit is de oorzaak van het verhoogde 
budget voor de post Buitenland.  
 

Binnenland 
Waaronder 
valt:   Bedrag: 

€ 1.835,00 Promotie & Overig € 160,00 

  9 - 11 low-profile activiteiten € 300,00 

  5-7 medium-profile activiteiten € 700,00 

  1 high-profile activiteit € 400,00 

  Platform voor Politicologen € 275,00 

Totaal:     € 1.835,00 

 

Toelichting: Net als vorig jaar wil het bestuur dit jaar minstens één grote activiteit 
organiseren, ditmaal rondom de gemeenteraadsverkiezingen. Na een pauze van één jaar 
wordt in samenwerking met Platform voor Politicologen dit jaar wederom een PiP-congres 
georganiseerd. Omdat dit onder de commissaris Binnenland valt is deze post hier 
ondergebracht. 
 

Faciliteiten Waaronder valt:   Bedrag: 

€ 1.205,00 Bitterballenborrels € 370,00 

  Feesten € 375,00 

  Politicologenquiz € 60,00 

  Promotie € 150,00 

  Uitreksels € 250,00 

Totaal:     € 1.205,00 

 

Toelichting: Het budget voor de uitreksels is flink verhoogd ten opzichte van vorig jaar 
omdat het bestuur het niveau en de hoeveelheid van de uitreksels wil verhogen. Wegens het 
succes van vorig jaar wenst het bestuur door te gaan met de bitterballenborrels. 
 

FLOW Waaronder valt:   Bedrag: 

€ 150,00 FLOW € 150,00 

      

Totaal:     € 150,00 

 

Toelichting: Het budget voor FLOW is fors teruggeschroefd, mede doordat het evenement 
vorig jaar vrijwel kostendekkend bleek te zijn. 
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IAPSS Waaronder valt:   Bedrag: 

€ 285,00 Contributie € 135,00 

  Bijdrage IAPSS deelname € 150,00 

Totaal:     € 285,00 

 

Toelichting: De jaarlijkse contributie voor IAPSS blijft hetzelfde. De bijdrage voor deelname 
aan de AC-GA van IAPSS is teruggebracht, SPIL vergoedt dit jaar 50% van de deelname aan 
de AC-GA. 
 

Acquisitie Waaronder valt:   Bedrag: 

€ 350,00 Promotioneel € 100,00 

  Roll-Up Banners  € 250,00 

Totaal:     € 350,00 

 

Toelichting: De roll-up banners dienen als uitingen voor onze partners bij grote activiteiten. 
 

ICT Waaronder valt:   Bedrag: 

€ 248,00 Abonnementskosten PC-Leden € 48,00 

  Websitehosting SPILplaats.nl € 100,00 

  Websitehosting kiesleiden.nl € 100,00 

Totaal:     € 248,00 

 

Toelichting: Het administratieprogramma PC-leden kent voor het gebruik jaarlijkse 
abonnementskosten van € 48,00.  
 

AC-GA Waaronder valt:   Bedrag: 

€ 2.000,00 Stimulans € 580,00 

  Toekenning reservering € 1.420,00 

     

Totaal:     € 2.000,00 

 

Toelichting: Het bestuur wenst, naast de eerder gereserveerde € 1.420,00, een extra 
stimulans aan de AC-GA commissie te geven en te benadrukken dat de commissie het 
vertrouwen geniet van SPIL als vereniging. Daarom wenst het bestuur € 580,00 extra aan de 
AC-GA commissie toe te kennen. 
 

Reserveringen Waaronder valt:   Bedrag: 

€ 1.000,00 Reservering Lustrum € 1.000,00 

     

     

Totaal:     € 1.000,00 

 

Toelichting: Net als voorgaande jaren wenst het bestuur € 1.000,00 te reserveren voor het 
lustrum. 
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Investeringen Waaronder valt:   Bedrag: 

€ 750,00 Aanschaf PC € 750,00 

    

     

Totaal:     € 750,00 

 

Toelichting: Het bestuur wenst een nieuwe pc aan te schaffen om een totaal van 4 
werkplekken te creëren.  
 

Onvoorzien Waaronder valt:   Bedrag: 

€ 500,00 Onvoorzien € 500,00 

    

     

Totaal:     € 500,00 

 

Toelichting: Het bestuur houdt wederom rekening met onvoorziene uitgaven. 
 
 

3.4 Financiële Situatie 
 

Financiele situatie SPIL 

Debet    Credit    

ABN bestuursrekening  € 3,847.58  Eigen vermogen  € 13,884.43  

ABN spaarrekening  € 8,852.26      

Dassen (27) € 432.00  Reservering pc € 0.00  

Speldjes (76) € 304.00  Reservering Lustrum* € 4,000.00  

Kas bestuur  € 202.40    

Debiteuren  € 4,762.50  Crediteuren  € 516.31  

Totaal € 18,400.74    € 18,400.74  

    

Debiteuren    Crediteuren    

Lange Reis restant 3e aanbetaling 
AEM Prins € 9.00  EJW crediteuren € 115.80  

Factuur November Kooyker € 2,000.00  Lezing in de Oude UB € 126.81  

Korte Reis Dep Pol € 300.00  Openstaande SAP Bonnen € 273.70  

Lange Reis Dep Pol € 600.00   € 0.00  
Deelnemersbijdrage EJW 1 
persoon € 35.00   € 0.00  

Diverse advertentie inkomsten € 218.50   € 0.00  

Bijdrage Departement € 1,600.00   € 0.00  

      

Totaal € 4,762.50    € 516.31  

 

Opmerking: Op de balans zijn 100 speldjes afgeschreven, omdat deze nooit besteld zijn. Per 
abuis is dat bij eerdere balansen wel vermeld. 
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4. Jaarplanning 
 
 
Oktober 
Week 44  26.10.2009 – 28.10.2009 Boekverkoop blok 2 

29.10.2009 Bezoek Triana  
01.11.2009 29e dies SPIL 

  
November 
Week 45  05.11.2009 Maandborrel 
Week 46  12.11.2009 Beleids-ALV 
Week 47  20.11.2009 PIP congres 

Deadline kopij Debat decembereditie 
Week 48  24.11.2009 Infoborrel korte reis  

26.11.2009 SPIL feest 
 
December 
Week 49  01.12.2009 Inschrijving korte reis 

01.12.2009 Binnenhofexcursie 
03.12.2009 Maandborrel 

Week 50  Binnenlandactiviteit  
08.12.2009 Politicologenquiz 

Week 51  Tentamens blok 2 
Week 52  Kerstreces 
Week 53  Kerstreces 
 
Januari 
Week 1  05.01.2010 Prébuitenlandactiviteit 
Week 2  Hertentamens 
Week 3  Hertentamens 
Week 4  24.01.2010 – 29.01.2010 Korte reis 
  Deadline kopij Debat februari-editie 
 
Februari 
Week 5  01.02.2010 Boekverkoop blok 3 

01.02.2010 Bibaborrel 
04.02.2010 Maandborrel 

Week 6  08.02.2010 Dies universiteit 
  08.02.2010 The Battle 

Binnenlandactiviteit 
Week 7  18.02.2010 Gemeenteraadsverkiezingendebat 
Week 8  22.02.2010 – 24.02.2010 Krokusklas  

22.02.2010 Krokusklasdebat 
23.02.2010 Krokusklasfeest  

 
Maart 
Week 9  01.03.2010 – 05.03.2010 Facultaire Loopbaanoriëntatieweek 
  04.03.2010 Maandborrel 
Week 10  Binnenlandactiviteit 

Oud-besturenborrel 
Week 11  Sociale activiteit 
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Week 12  Tentamens blok 3 
 
Week 13  29.03.2010 – 31.03.2010 Boekverkoop blok 4 

29.03.2010 Maandborrel 
01.04.2010 Tussentijdse ALV 
01.04.2010 Maandborrel 
Binnenlandactiviteit  
Deadline kopij Debat aprileditie 

 
April 
Week 14  Binnenlandactiviteit 
Week 15  12.04.2010 – 17.04.2010 AC-GA 

14.04.2010 SPIL/AC-GA feest 
Week 16  22.04.2010 Infoborrel lange reis 

Binnenlandactiviteit 
Week 17  26.04.2010 – 27.04.2010 Brusselexcursie 

29.04.2010 Inschrijving lange reis 
Sociale activiteit  

 
Mei 
Week 18  06.05.2010 Maandborrel 

Binnenlandactiviteit 
Week 19  SPIL feest 
Week 20  Binnenlandactiviteit 
Week 21  Tentamens blok 4 
  Deadline kopij Debat juni-editie 
Week 22  28.05.2010 Eindejaarsborrel 

Binnenlandactiviteit 
Hertentamens  

 
Juni 
Week 23  01.06.2010 Prébuitenlandactiviteit lange reis 

Hertentamens 
Week 24  Hertentamens 
Week 25 Hertentamens 
Week 26  Hertentamens 
 
Juli 
Week 27 Lange reis 
Week 28 Lange reis 
Week 29 Zomerreces 
Week 30  Zomerreces 
 
Augustus 
Week 31 Zomerreces 
Week 32  12.08.2010 – 14.08.2010 Eerstejaarsweekend 
Week 33  EL CID; Binnenlandactiviteit  
Week 34 Deadline kopij Debat septembereditie 
Week 35  
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September 
Week 36  06.09.2010 Opening Academisch jaar 

06.09.2010 Boekverkoop blok 1 
06.09.2010 Bibaborrel 

 
Week 37  13.09.2010 Bibaborrel 

Binnenlandactiviteit 
SPIL/B.I.L. feest 
Druk almanak 

Week 38  20.09.2010 Bibaborrel 
Sociale activiteit 

Week 39  30.09.2009 Wissel-ALV  
 Binnenlandactiviteit 

 
 
Oktober 
Week 40  
Week 41  
Week 42  
Week 43  Tentamens blok 1  
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5. AC-GA Leiden 2010 
 
 

5.1 Beleidsplan AC-GA Leiden 2010 
 
De organisatie van de Annual Conference 2010 van de International Association for Political 
Science Students (IAPSS) is middels een bindend amendement op de Wissel-ALV d.d. 1 
oktober 2009 verankerd in de beleidsnota van het SPILbestuur 2009/2010. De plannen en 
begroting van het organiserend comité, de AC-GA-commissie, worden hier nader toegelicht. 
 
De jaarlijkse conferentie van IAPSS zal plaatsvinden in Leiden van maandag 12 tot en met 
vrijdag 17 april 2010. Naar verwachting zullen 130 internationale politicologie studenten 
deelnemen aan de AC-GA. De eerste twee en een halve dag zullen in het teken staan van de 
academische conferentie (het Academisch Programma); de daaropvolgende twee en een 
halve dag staat de algemene ledenvergadering van IAPSS centraal. ’s Avonds zal er zoveel 
mogelijk worden gezorgd voor een sociaal programma.  
 
Het thema van de academische conferentie is Whirlpool Politics: Water as a Global 
Challenge. Elke dag zal in het teken staan van een ander subthema. Er is gekozen voor de 
thema’s Water as a human right, Water as a source of conflict en Water as a climate danger. 
Hier wordt samenwerking gezocht met het Instituut Politieke Wetenschap. Een aantal 
docenten van het Instituut zal meedenken over de invulling van het Academisch Programma. 
Momenteel heeft de AC-GA-commissie zelf al goede contacten met de Marine, UNESCO, de 
NAVO, het Ministerie van Verkeer en Waterstaat en de Europese Commissie. Kroonprins 
Willem-Alexander is uitgenodigd voor het geven van een openingslezing. 
 
De organisatie van de AC-GA is voor de SPIL een project van grootschalige omvang. De 
financiering van het project is de komende maanden de gezamenlijke prioriteit van de AC-
GA-commissie. Het thema biedt de mogelijkheid bedrijven in de gehele watersector te 
benaderen voor mogelijke partnerships en samenwerking. Daarnaast wordt cofinanciering 
gezocht bij fondsen en verschillende instanties. 
 
De gepresenteerde begroting gaat uit van een minimale conferentie, waarbij de deelnemers 
verzekerd zijn van een degelijk Academisch Programma en vier overnachtingen en het 
financiële risico voor de SPIL minimaal is. Wanneer meer acquisitie-inkomsten gegenereerd 
worden zullen het Sociaal Programma en het aantal overnachtingen worden uitgebreid.  
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5.2 Begroting AC-GA 2010 
 

 

Inkomsten  Uitgaven 

     

Bijdragen    Posten    

Deelnemersbijdragen € 18.850,00   Verblijfskosten (Hotel + Ontbijt)   € 19.497,50 

SPIL € 2.000,00   Secretariele kosten € 725,12  

Universiteit € 0,00   Public Relations € 707,80  

Totaal Bijdragen € 20.850,00   Kosten Academisch Programma € 2.687,75  

   Kosten Sociaal Programma € 0,00  

Fondsen   Kosten General Assembly € 2.486,55  

0 € 0,00       

0 € 0,00   Programma Zondag   

0 € 0,00   Sociaal Programma € 0,00  

0 € 0,00       

0 € 0,00   Programma Maandag   

0 € 0,00   Academisch Programma € 866,25  

0 € 0,00   Sociaal Programma € 0,00  

Totaal Fondsen € 0,00       

   Programma Dinsdag   

Acquisitie   Academisch Programma € 1.185,75  

0 € 0,00   Sociaal Programma € 0,00  

0 € 0,00       

0 € 0,00   Programma Woensdag   

0 € 0,00   Academisch Programma € 635,75  

     General Assembly € 328,35  

0 € 0,00   Sociaal Programma € 0,00  

Totaal Acquisitie € 0,00       

   Programma Donderdag   

   General Assembly € 1.079,10  

   Sociaal Programma € 0,00  

       

   Programma Vrijdag   

   General Assembly € 1.079,10  

    Sociaal Programma € 0,00  

       

       

TOTAAL INKOMSTEN € 20.850,00   TOTAAL UITGAVEN € 26.104,72  

     

     

RESULTAAT      -€ 5.254,72  
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Inkomsten 
  

Deelnemers AC-GA buitenland, € 135,00 p.p.  € 17.550,00 

Deelnemers AC-GA Nederland, € 65,00 p.p. € 1.300,00  

SPIL € 2.000,00  

Universiteit € 0,00  

Totaal Bijdragen € 20.850,00  

 

Toelichting: De inkomsten zijn gebaseerd op 130 buitenlandse deelnemers en 20 
Nederlandse deelnemers. 
 

5.2.1. Begroting per post 

 

Public Relations Waaronder valt:   Bedrag begroot 

 
Drukwerk 
Posters € 61,93 

            € 707,80 Briefpapier € 128,52 

  Naamkaartjes € 45,00 

  Programmaboekje € 400,00  

  
Internet 
Webhosting € 8,00  

  Onvoorzien 10%               € 64,35 

Totaal:     
€ 707,80  

 

 
 

Secretarieel  Waaronder valt:   Bedrag begroot 

 Communicatie  

€ 725,12 Uitnodigingen + portokosten € 173,80 

  Aquisitie  

  Brochure € 38,00 

  Verzendkosten € 17,40 

  Kantoorartikelen  

  Enveloppen € 50,00 

  Kantoorartikelen               € 45,00 

  Cartridges               € 35,00 

  Kantoor  

  Huur computers  € 300,00 

  Onvoorzien 10% € 65,92 

Totaal:     € 725,12 

 

Toelichting: De universiteit stelt een ruimte beschikbaar. De telefoonkosten en portokosten 
worden, voor zover redelijk, door de universiteit betaald. De computers stelt de universiteit 
echter niet gratis beschikbaar; deze moeten worden geleaset voor een bedrag van 25 euro 
per maand. 
Voor de uitnodigingen zijn de portokosten wél in begroot omdat buitenlandse verzendingen 
niet door de universiteit worden vergoed.  
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Verblijf Waaronder valt:   Bedrag begroot 

  Hotel kosten   

€ 19.497,50 
Hotel Stay Okay Den Haag 
(incl. Ontbijt) 

€ 15.340,00  
 

  Vervoer Leiden – Den Haag € 2.385,00  

     

  Onvoorzien 10%          € 1.772,50 

Totaal:     € 19.497,50 

 

Toelichting: Deze begroting is gebaseerd op de offerte van het Stay Okay Hostel in Den 
Haag. Mogelijkheden voor het verblijf in Leiden worden nog onderzocht.  
 

Sociaal + academisch 
programma Waaronder valt:   Bedrag begroot 

Maandag  
Locatie 
 Huur Academiegebouw € 200,00 

€ 866,25   

    

  Catering   

  Koffie en thee € 82,50 

  Lunch             € 400,00 

    

  Sprekers   

  Cadeau’s € 75,00 

  Vergoeding reiskoten € 30,00  

   

   

  Onvoorzien 10%             € 78,75 

Totaal:     € 866,25 

 

Toelichting: Iedere dag zal de lunch worden klaargemaakt door de commissie Logistiek. Dit 
om de toch al hoge begroting enigszins te drukken.  
 

Sociaal + academisch 
programma Waaronder valt:   Bedrag begroot 

Dinsdag 
Locatie 
Huur zaal Den Haag Lezing € 250,00 

€ 1.185,75 Huur zaal Workshops € 250,00 

   

  Catering  

  Koffie en Thee € 82,50 

  Lunch € 400,00 

  Sprekers   

  Cadeau’s € 75,00 

  Vergoeding reiskoten € 30,00  

  Onvoorzien 10%             € 98,25 
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Totaal:            € 1.185,75 

Sociaal + academisch 
programma + GA Waaronder valt:   Bedrag begroot 

Woensdag 
Locatie 
Zaal Lezing € 0,00 

€ 964,10 Zaal Workshop € 0,00 

 Zaal GA, Academie gebouw € 200,00 

   

  Catering   

  Koffie en thee ‘s ochtends € 82,50 

 Koffie en thee ‘s middags € 82,50 

  Lunch             € 400,00  

    

  Sprekers   

  Cadeau’s € 75,00 

  Vergoeding reiskoten € 30,00  

 Overig  

 Officekosten GA               € 16,00 

 Onvoorzien 10% € 78,10 

Totaal:      € 964,10 

 

Uitleg 
Woensdagochtend vinden er een lezing en verschillende workshops plaats in het FSW. Er 
wordt hiervoor geen zaalhuur in rekening gebracht.  
 
 

General Assembly + 
Sociaal programma Waaronder valt:   Bedrag begroot 

Donderdag 
Locatie 
 Zaal GA, Academie Gebouw € 400,00  

€ 1.079,10   

  Catering  

  Koffie en thee ‘s ochtends € 82,50 

 Koffie en thee ‘s middags € 82,50 

  Lunch  € 400,00 

   

 Overig  

 Office kosten GA € 16,00 

  Onvoorzien 10%          € 98,10 

Totaal:     € 1.079,10 
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General Assembly + 
Sociaal programma Waaronder valt:   Bedrag begroot 

Vrijdag 
Locatie 
 Zaal GA, Academiegebouw € 400,00  

€ 1.079,10   

  Catering  

  Koffie en thee ‘s ochtends € 82,50 

 Koffie en thee ‘s middags € 82,50  

  Lunch € 400,00 

   

 Overig  

 Office kosten GA € 16,00 

  Onvoorzien 10%          € 98,10  

Totaal:     € 1.079,10 
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Voorstel tot wijziging Huishoudelijk Reglement 
 
Het bestuur is van mening dat artikel 1 van het verkiezingsreglement gewijzigd dient te 
worden.  
 
In de huidige situatie heeft het zittende bestuur slechts één maand om het 
kandidaatsbestuur in te werken. In deze maand geschiedt tevens de afsluiting van het 
bestuursjaar. Het bestuur ziet grote voordelen in het laten meelopen van het 
kandidaatsbestuur gedurende een langere periode. Dit resulteert in een beter voorbereid 
bestuur dat onmiddellijk na de installatie zal kunnen aanvangen met haar 
bestuurswerkzaamheden en het uitvoeren van beleid.  
 
Daarnaast is het bestuur van mening dat in het geval van een tekort aan sollicitaties meer 
tijd bestaat om geschikte kandidaten te vinden voor een bestuursfunctie.  
 
Bovendien is tijd nodig om goed en gedegen beleid te schrijven. Tussen de Wissel- en de 
Beleids-ALV zit dit jaar anderhalve maand waarin het bestuur geen beleid - en daarmee geen 
leidraad - heeft. Het vervroegen van de sollicitaties biedt het kandidaatsbestuur de 
mogelijkheid eerder na te denken over hun te voeren beleid en zou kunnen leiden tot het 
eerder plaatsvinden van de Beleids-ALV. Dit zal het grijze gebied tussen de Wissel- en 
Beleids-ALV verkleinen.  
 
Het bestuur stelt daarom voor om artikel 1 van het verkiezingsreglement opgenomen in het 
Huishoudelijk Reglement te wijzigen.  
 
Huidig 
VERKIEZINGSREGLEMENT 
 
Artikel 1 
1.1.1 
In de eerste week van juni roept het bestuur alle leden schriftelijk op zich kandidaat te 
stellen voor een functie in een nieuw te vormen bestuur of bestuurscommissie.  
1.1.2 
Zittende bestuursleden mogen zichzelf niet kandidaat stellen voor het direct daaropvolgend 
bestuur. 
 
1.2 
De kandidaatstelling sluit uiterlijk een maand voor de Algemene Ledenvergadering waarin 
het bestuur gewisseld wordt.  
 
1.3 
De datum als bedoeld in artikel 1.2 wordt expliciet genoemd in het art. 1.1.1 genoemde 
schrijven.  
 
Voorstel 
VERKIEZINGSREGLEMENT 
 
Artikel 1 
1.1.1 



 47 

In de eerste week van mei roept het bestuur alle leden schriftelijk op zich kandidaat te 
stellen voor een functie in een nieuw te vormen bestuur of bestuurscommissie.  
1.1.2 
Zittende bestuursleden mogen zichzelf niet kandidaat stellen voor het direct daaropvolgend 
bestuur. 
 
1.2 
De sluitingsdatum voor de kandidaatstelling wordt door het bestuur bepaald en in de in 
artikel 1.1.1 genoemde oproep expliciet vermeld.  


